
S akarya Nisan ayında, en çok ihracat yapan 7. il olarak toplam
ülke ihracatına yüzde 4,1 oranında katkı sundu. Ayrıca Sakarya
geçtiğimiz yılın aynı dönemine göre 83 milyon dolarla ihra-
catını en çok artıran ikinci il olma başarısı gösterdi. Dış ticaret
rakamlarını değerlendiren SATSO Yönetim Kurulu Başkanı
A. Akgün Altuğ; “Nisan ayında geçtiğimiz yıla oranla
ihracatını milyon dolar bazında en çok artıran 2. il olma
başarısını da gösterdik. Tükettiğinden fazlasını üreten
ilimiz yılın ilk üç ayında 471 milyon doları bulan bir
dış ticaret fazlası verdi ve ihracatın ithalatı
karşılama oranı da yine %130’un üzerinde
seyretti” ifadelerini kullandı. � 4’te
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ÖNCELİĞİMİZ KENTSEL DÖNÜŞÜM

S akarya’nın en acil ihtiyaçları için kolları sı-
vadıklarını ve çalışmaya başladıklarını belirten
Alemdar, “Deprem bu şehrin en büyük gerçeği.
Kentsel dönüşüm ise en büyük önceliğidir. Bu
dönüşümü birer birer yapmamız çok zor. Toplu
olarak dönüşüme girişmeli ve hızlıca
bitirmeliyiz. Kaybedecek bir dakikamızın bile
olmadığının bilincinde olarak hareket etmeliyiz.
Gerekirse bir yıl zorluk çekelim ancak gele-
ceğimizi garantiye alalım. Burada çıkarlar değil
insan hayatı önemli” ifadelerini kullandı.

RAYLI SİSTEM EN AZ 3 YIL SONRA

Raylı sistemin 2024 yılı yatırım programı içinde
olmasına karşın bu projede ilk kazmanın en az
3 yıl sonra vurulabileceğine dikkat çeken Alem-
dar, “Bu işler hemen olmuyor maalesef. Vatan-
daşlarımız da bu işi böyle bilmeli. 2024 yılı
yatırım programında olması demek bu yıl
kazma vurulacak demek değildir. Proje ihalesi
dahi en az bir yıl süre almakta. Bu süreçlerin
ardından tüm işlemler tamamlanırsa ilk kazma
en az 3 yıl sonra vurulabilir. Keşke yarın raylı
sistem şehrimize gelebilseydi ancak bu zaman
alacak bir çalışma” dedi.

Sakarya Gazeteciler Birliği, Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Yusuf Alemdar’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. Depremden,
raylı sisteme birçok konu hakkında fikir alışverişinin yapıldığı ziyarette Alemdar, “Deprem geliyor değil, deprem geldi!” dedi

‘İhracatta 2. sıraya yükseldik’

Y abancı yatırımcının Türkiye’de gayrimen-
kule ilgisi azaldı. Buna karşın yabancılar
Türkiye’den 7 bin 37 gayrimenkul aldı.
Ruslar yine zirvede yer alırken, ya-
bancının gözdesi İstanbul oldu. � 4’te

7 bin 37 konut
yabancıya gitti

14 yeni film vizyonda Fetö’ye şafak operasyonu
T erör örgütü FETÖ'nün sözde Türk Silahlı

Kuvvetleri yapılanmasına, İzmir merkezli ve
aralarında Sakarya'nın da bulunduğu 8 ilde
gerçekleştirilen operasyonda 11 şüpheli
gözaltına alındı. Hakkında gözaltı kararı bulu-
nan 2 şüpheliyi ise yakalama çalışmalarının
sürdüğü bildirildi. � 3’te

Deposunu kenevir
serasına çevirmiş!

S akarya İl Jandarma Komutanlığı ekipleri,
deposunda uyuşturucu yetiştirdiği tespit
edilen şüphelinin evine operasyon
düzenledi. Yapılan aramalarda 2 kilo
105 gram kubar esrar, 4 Hint keneviri,
10 gram kenevir tohumu, kurusıkı ta-
banca, 86 değişik çapta fişek ve ruhsat-
sız av tüfeği ele geçirildi. � 3’te

Yüksel güzel güne şahitlik etti
Cevdet Çelik’in oğlu Caner Çelik dünya

evine girdi. Çelik’in cemiyetinde
dostları onu yalnız bırakmadı.

Gazetemiz imtiyaz sahibi Adnan Yüksel
oğlu Azer Yüksel, Akyazı Belediye

Başkanı Bilal Soykan, Avukat Cemal
Başaran, Demokrat Parti Gik üyesi Ali
Dünya, eski meclis üyesi Zeki Küçük,
Cevdet Çelik’in oğlu Caner Çelik’in
cemiyetinde bir araya geldi. � 5’te

Demokrasi Meydanı'nda programda,
İçişleri Bakanlığı Mobil Trafik Eğitim Tırı,
polis, jandarma, karayolları, AFAD,
Sakarya Büyükşehir Belediyesi İtfaiyesi ve

İl Sağlık Müdürlüğü ekipleri stant açarak
ziyaretçileri faaliyetleri hakkında bilgilen-
dirdi. Öğrenciler, emniyet kemeri si-
mülasyon aracını deneyimledi. � 5’te

Trafik güvenliğinin önemi gösterildi

S akarya Üniversitesi öğrencileri, Gazze'-
deki saldırıları protesto etmek ve ABD de
bulunan üniversitelerde başlayan eylem
hareketine destek olmak amacıyla çadır
nöbeti tutuyor. � 9’da

Gazze için
çadır nöbeti

Her yıl Mayıs ve Kasım
aylarında ödenen emlak,

çevre temizlik, ilan ve
reklam vergilerine ait

taksit ödemelerine ilişkin
bilgilendirmede bulunan
Serdivan Belediyesi, ilk
taksit ödemelerinde son
günün 31 Mayıs 2024
olduğunu belirterek,

vatandaşlara geç
kalınmaması yönünde
hatırlatmada bulundu.

� 6’da

Vergi borcunda
son gün: 31 Mayıs

Işıksu’dan 3 pazar yeri müjdesi

Adapazarı Belediye Başkanı Mutlu Işıksu, projeler
hakkında müjdeler vermeye devam ediyor. Son olarak
yaptığı paylaşımda 3 yeni Pazar yerinin müjdesini veren
Işıksu, Güneşler, Korucuk ve 15 Temmuz Camili-Kara-
man Kapalı Pazar Yerlerinin tamamlandığını belirtti.

� Yaşar İZMİRLİ’nin haberi 7’de

�
2’

de

‘Erenler
için kolları
sıvadık’

Mayıs Ayı Olağan Meclis Toplantısında
konuşan Erenler Belediye Başkanı Şenol
Dinç, “Görevi devir almamızın ardından
bir aylık süreci geride bıraktık. Bu süreçte
mesai arkadaşlarımız ile birlik ve be-
raberlik içerisinde çalışmalarımızı
sürdürdük” dedi. � 6’da

Sakarya Büyükşehir
Belediyesi, Sakarya’nın
görünen çehresini yenilemeye
ve daha modern bir
görünüme ulaştırmaya devam
ediyor. Yaz sezonuna
hazırlık yapan Park ve
Bahçeler Dairesi Başkanlığı
ekipleri Aziz Duran Parkı,
Sakarya Park, Karaman Park
ve şehrin dört bir yanında
yoğun bir yenileme çalışması
yürütüyor. � 7’de

Sakarya’nın çehresi değişiyor
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Sinema sseekkttöörrüünnee  3344..55  mmiillyyoonn  lliira destek
Kültür ve Turizm

Bakanlığı, senaryo
ve diyalog yazım,
kısa film yapım,
kısa animasyon

film yapım ve yerli
film gösterim

projelerine 34,5
milyon lira destek

sağlanacağını
duyurdu

Kültür ve Turizm Bakanlığı'ndan yapılan
açıklamaya göre, sinema sektörü tem-
silcilerinden oluşan kurul tarafından
yapılan değerlendirmede 147 projeye
34 milyon 556 bin lira destek
sağlanacak. Bakanlık, 23 senaryo ve
diyalog yazım projesine 1 milyon 840
bin lira, 28 kısa film yapım projesine 3
milyon 846 bin lira, 9 kısa animasyon
film yapım projesine 935 bin lira, 87
yerli film gösterim projesine de 27 mi-
lyon 935 bin lira destek verecek.

BAŞVURULAR DEĞERLENDİRİLECEK

Bakanlığın belgesel film yapım başvuru-
ları nisan ayında değerlendirmeye
alındı, çekim sonrası, dağıtım ve
tanıtım, ilk uzun metrajlı kurgu film
yapım, ortak yapım, uzun metrajlı
sinema film yapımına ilişkin başvuru-
lar da mayıs ayında değerlendirilecek.
Kültür ve Turizm Bakanlığının başvuru
yapılan illerdeki 108 sinema salonuna
vereceği destek miktarı da 27 milyon
935 bin lira olacak. Destekleme Kuru-
lunun kararlarına Sinema Genel
Müdürlüğünün "https://sinema.ktb.
gov.tr" adresinden ulaşılabiliyor. 

� BASIN BÜLTENİSinema salonlarında bu hafta 10'u yerli, 14 film vizyona girdi
Gürsel Ateş'in yönetmen-

liğini üstendiği, Bülent
Durgun, İskender Bağcılar
ve Emre Özmen'in rol
aldığı "Şahsi Meselemiz
Merkez Üssü Hatay", 6
Şubat 2023 depreminde
yaşanan bir dramı beyaz
perdeye taşıyacak. Film,
öğretmen Baran'ın evlilik
yıl dönümü olan 6 Şu-
bat'ta meydana gelen de-
premde hayatını
kaybetmesini ve Baran'ın
babasının Atatürk'ün
"şahsi meselemiz" dediği
Hatay'ı terk etmemesini
konu ediyor.

Caner Erzincan'ın yönetmen
koltuğunda oturduğu "Üç Gün-
lük Dünya", İstanbul'un arka
mahallelerinden birinde tekel
sahibi olan bir adamın, geçim
sıkıntısına düşünce,
arkadaşlarıyla kendi içkisini
üretmesi ve sonrasında başından
geçen olayları işliyor. Komedi
türündeki filmin başrollerini Bü-
lent Emrah Parlak, Erkan Pe-
tekkaya, Erkan Çelik, Batuhan
Sert, Ayhan Taş, Begüm Öner,
Bülent Çolak, Burcu Gönder
Parlak, Yılmaz Gruda ve Sıla Ko-
rkmaz paylaştı.

Haftanın bir diğer komedi filmi
"Sinemada İtiraz Ediyorum",
Müfit Can Saçıntı'nın 5 yıldır tiy-
atro sahnelerinde sürdürdüğü
tek kişilik güldürüsünü kendi
oyunculuğu ve yönetmenliğinde
beyaz perdeye taşıyor. Gös-
teride yaşadığı gerçek olayları
anlatan Saçıntı, evlilikten, eğitim
sistemine, zamlardan, reklam-
lara kadar pek çok konuda yap-
tığı esprilerle güldürürken
düşündürmeyi amaçlıyor.

B ilal Kalyoncu'nun yönettiği
"Bakkal Amca: Mahmut Tuncer",
biyografi filmi çekerek işlerini yol-
una koymayı planlayan bir yönet-
menin hikayesini odağına alıyor.
Komedi meraklılarının ilgisini
çekmeye aday filmin başrol-
lerinde Mahmut Tuncer, Necmi
Yapıcı ve Mehmet Ali Kaptanlar
oynuyor.

Mustafa Kemal Kara'nın yönettiği,
Cezmi Baskın, Uğur Biçer ve

Sevda Bayraktar'ın rol aldığı
"Vazgeçme", dram ve komedi
karışımı bir hikayeyi işliyor.

S enaristliğini ve yönetmenliğini Anna Halberg ile Spenser Co-
hen'in üstlendiği "Tarot", tarot falı okumalarında önemli bir
kuralı ihlal eden bir grup arkadaşın başına gelenleri konu
ediniyor. Öykü Gürman, Hakan Akgün ve Kaan Yılmaz'ın
rol aldığı Tolga Savu'nun filmi "Grabuna", 70'li yıllarda

Ankara'dan Edirne'ye atanan bir memurun gizemli bir
müzede yaşadığı olayları ele alıyor. Mustafa Miraç Kaya'nın
çektiği "Sobe: Sakallı Bebek", travmalarından kurtulmak için
yolculuğa çıkan bir kadının hikayesini anlatıyor.

Çocukların ve animasyon tutkunlarının ilgisini çekecek "Küçük
Prens Karlar Ülkesi", çıktığı macera dolu yolculukta gerçek bir
kahramana dönüşen küçük bir çocuğun hikayesini işliyor. 

L orena Ares'in çektiği "Hanna ve Minik Canavarlar", insanlar
arasında yaşamaktan bıkmış canavarların yaşadığı bir kasabada
geçen bir hikayeyi anlatıyor.                            � BASIN BÜTENİ

HAFTANIN KORKU VE GERİLİM FİLMLERİ

HAFTANIN ANİMASYONLARI

Mustafa Tilci'nin çektiği, Seval Arun, Engin Bozbey, Jale Ak ve
Mehmet Özcan Varaylı'nın başrollerini paylaştığı "Kanlı Gece:

Kamp" yerli aksiyon meraklılarını sinema salonlarına çekmeyi
amaçlıyor.

S elman Nacar'ın yönetmen-
liğini üstlendiği; Tülin Özen,
Oğulcan Arman Uslu ve
Gülçin Kültür Şahin'in rol
aldığı "Tereddüt Çizgisi", bir
avukatın masum olduğuna
inandığı ve uzun süredir
savunduğu bir cinayet zan-
lısının hüküm duruşması
gününde kendi vicdanıyla yüz-
leşmek zorunda kalmasının
hikayesini anlatıyor.

Dünya çocuk klasiklerinin
başında gelen Çocuk Kalbi
kitabından uyarlanan "Çocuk
Kalbi", bir kasaba okulunda
arkadaşlık, dayanışma, aile
sevgisi ve iyilerle kötülerin mü-
cadelesini çocukların dünyası
üzerinden işliyor. Senaristliğini
ve yönetmenliğini Sinan Biçi-
ci'nin üstlendiği filmde İlker
Aksum, Alihan Türkdemir ve
Eser Eyüboğlu rol aldı.

Henüz 21 yaşındayken, dünya siyaset tarihinin en
önemli devletleri arasında gösterilen Bizans İm-
paratorluğu'nun başkenti İstanbul'u fetheden
Fatih Sultan Mehmet, şehre kazandırdığı eserlerle
de asırlar boyu isminden söz ettiriyor. Dünyanın
en büyük saray müzelerinden biri olan ve mi-
marisiyle dikkatleri üzerine çeken Topkapı Sarayı,
Fatih Sultan Mehmet'in İstanbul'a kazandırdığı en
önemli yapı olarak gösteriliyor. Saray, Sultan Ab-
dülmecit'in Dolmabahçe Sarayı'nı yaptırmasına
kadar devletin idari merkezi konumundayken
1924'ten itibaren ise müze olarak kullanılıyor.
Marmara Denizi, İstanbul Boğazı ve Haliç
arasında bulunan ve İstanbul'un sembolik
yapılarından biri olan Topkapı Sarayı'nda, Os-
manlı dönemine ait koleksiyonlar, mimari yapılar
ile yaklaşık 300 bin arşiv belge bulunuyor.

ÜNLÜ PORTRESİ 2020’DE
İSTANBUL’A GETİRİLDİ

İ stanbul'u fethettikten sonra adeta yeniden imar
eden Fatih Sultan Mehmet, 3 Mayıs 1481'deki ve-
fatının ardından adını taşıyan Fatih Camisi'ndeki
türbeye defnedildi. Fatih'in kılıçları, kaftanları,
zırhları ve yüzükleri gibi şahsi eşyaları günümüze
kadar özenle korunarak Topkapı Sarayı'nda
sergileniyor. Sanata ilgisiyle bilinen Fatih Sultan
Mehmet, 1480 yılında diplomatik bir görev için İs-
tanbul'da bulunan Venedikli ressam Gentile
Bellini'ye portresini çizdirdi. Uzun yıllar Birleşik
Krallık'ın başkenti Londra'daki National Gallery'de
sergilenen portre, 2020'de İstanbul Belediye
Sarayı'na getirildi. Yine Bellini tarafından çizilen
ve Fatih Sultan Mehmet ile oğlu Cem Sultan'ın
resmedildiği varsayılan tablo da İstanbul Büyükşe-
hir Belediyesi (İBB) tarafından 2020'de Londra'-
daki bir müzayededen satın alınarak İstanbul
Belediye Sarayı'nda sergilenmeye başladı. 

� BASIN BÜTENİ

İstanbul'u
fethederek
çağ açıp çağ
kapatan,
Osmanlı
Devleti'ni
dünya
imparatorluğu
na dönüştüren
ve şehre çok
sayıda eser
kazandıran
Fatih Sultan
Mehmet'in
şahsi eşyaları
Topkapı
Sarayı'nda
sergileniyor

Fatih Sultan Mehmet’in
eşyaları sergileniyor



Karnından
vurulmuştu
hayatını
kaybetti

Pamukova’da tartıştığı kişi tarafından
tüfekle vurulan 45 yaşındaki adam,

kaldırıldığı hastanede
4 gün sonra hayatını kaybetti

Cumartesi günü Pamukova ilçesi
Cumhuriyet Mahallesinde mey-
dana gelen olayda, taraflar

a r a s ı n d a
çıkan tartış-
mada 45
y a ş ı n d a k i
Emre Sarıca,
65 yaşındaki
K.E. tarafın-
dan tüfekle
karnından vu-
ruldu. Duru-
mun haber

verilmesi üzerine bölgeye sağlık
ve polis ekipleri sevk edildi.

Olay yerine gelen sağlık ekipler-
ince yapılan ilk müdahale son-
rasında yaralı, hastaneye sevk
edildi. Sarıca, tedavi gördüğü
hastanede 4 gün sonra yapılan
tüm müdahalelere rağmen kur-
tarılamayarak hayatın kaybetti.
Polis ekipleri ise kaçan şüpheliyi
yakalayarak gözaltına aldı. Em-
niyetteki işlemleri tamamlanan
şüpheli tutuklanarak cezaevine
gönderildi. � İHA
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Mahalli İdareler Genel Seçimleri sonrası belediye
başkanlığını kazanan muhalif belediyeler, bankamatik
memurlarını sıkı takibe almaya başlamış… Sıkı takip
kervanına iktidar ortağı bazı belediyelerin de katıldığı
haberleri geliyor…

Mahalli İdareler Seçimler öncesi, Cumhur İttifakı be-
lediyelerinde çalışan işçiler, “muhalif belediye baş-
kanlarının kazanması durumunda işten çıkarılır mıyız?”
korkusu yaşıyordu… Seçimi kazanan muhalif belediye
başkanlarının çoğu; “işini yapan, alınteriyle ekmeğini
kazanan emekçiler başımızın tacıdır. Onlarla uğraş-
mayacağız. Asıl uğraşacağımız kişiler, bankamatik
memurlarıdır.” şeklinde ifadelerde bulunuyorlar…

30 yıl aradan sonra CHP’den Derince Belediye Baş-
kanı seçilen Sertif Gökçe, göreve gelir gelmez banka-
matik memurlarını sıkı takibe aldı… Geniş katılımlı ilk
toplantıda, kendisine yöneltilen soruları cevaplandıran
Başkan Gökçe, tüyü bitmemiş yetimin hakkını kimseye
yedirmeyeceklerini, seçim öncesi halka verdikleri sözleri
bir bir yerine getireceklerini söyledi. Gökçe, ayrıca
emekçi işçilere dokunmayacaklarını ancak bankamatik
me-murlarına hiç acımayacaklarını, hatta haksız yere alı-
nan maaşların tamamını tahsil edeceklerini de hatırlattı…

Yerel basın temsilcilerden biri, Derince Belediye Baş-
kanı Sertif Gökçe’ye; “Göreve gelir gelmez iki personeli
çıkardığınız söyleniyor, doğruluk payı var mı?” sorusu-
nu yöneltmiş ve Gökçe; “evet iki personeli çıkardığımız
doğrudur. Bahse konu olan iki personelimiz 4 ay işe gel-
memiş, işe gelmediği sürede AK Partinin seçim çalışma-
larına katılmış” cevabı vermiş…

“Büyükşehir Belediyesiyle uyumlu çalışacak mısınız?”
sorusuna ise, belediye olarak krizden beslenmeyecek-
lerini ve büyükşehirle uyumlu bir şekilde çalışmayı görev
edineceklerini söylemiş…

31 Mart Mahalli İdareleri Seçimleri öncesi Sakarya’mız
için AK Partinin yetkili organları ve yerel temsilcileri
tarafından “31 Mart akşamı 17-0 yapacağız” demişlerdi.
Seçim sonrası, aday değiştirerek büyükşehir belediyesini
ve 8 ilçe belediyesini alırken, birini küçük ortağa, diğer
ikisini gizli ortağa, birini CHP’ye, üçünü YRP’ye ve birini
de İYİ Partiye kaptırmış... Sakarya için söylenenler (17-
0), ne evin ne de çarşının hesabına uymamış… Hesap
işlerini, şimdi mi yoksa sonra mı düşünecekler bile-
miyoruz…

Sakaryalı hemşehrilerimizin aklında soru işareti olarak
kalanların sadece birini muhataplarına sormak isteriz:
Büyükşehir ve ilçe belediye başkanları, bazı komşu il ve
ilçe belediye başkanları tarafından “bankamatik me-
murları” hakkında başlattıkları çalışmaların benzerine
başlayacaklar mı?

Hatta kendi partisinden olup, aday değiştirerek bele-
diyeyi kazanan başkanlar da aynı çalışmanın içine gire-
cekler mi, yoksa bankamatik memurlarını korumaya
devam edecekler mi?

Ceketimi assam dahi seçimi kazanırım dediğiniz yer-
lerde, görülüyor ki ceket işe yaramamış... Kaptırdığınız
belediyelerde bankamatik memurlarının tesbiti için
çoktan çalışılmaya başlandığını hatırlatmak isteriz.
Biliyorsunuz! Tasarruf tedbirleri kapıda…

Bizden söylemesi…

Kayıp bankamatik
memurları

T erör örgütü FETÖ'nün sözde Türk Silahlı Kuvvetleri
yapılanmasına, İzmir merkezli ve aralarında Sakarya'nın
da bulunduğu 8 ilde gerçekleştirilen operasyonda 11
şüpheli gözaltına alındı. Hakkında gözaltı kararı bulunan
2 şüpheliyi ise yakalama çalışmalarının sürdüğü bildirildi.

İ zmir Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından, Fetullahçı Terör
Örgütü'nün (FETÖ/PDY) sözde Türk Silahlı Kuvvetleri
(TSK) yapılanmasına yönelik yürütülen soruşturma kap-
samında, örgütün mahrem yapılanmasına yer alan 13
şüpheli belirlendi. İzmir İl Jandarma Komutanlığı Terörle
Mücadele (TEM) Şube Müdürlüğü ve Milli İstihbarat Teşk-
ilatı (MİT) Başkanlığı ekipleri, İzmir merkezli, İstanbul,
Samsun, Diyarbakır, Şırnak, Sakarya ve Denizli illerinde
gece saat 01.00'de, belirlenen adreslere eş zamanlı op-
erasyon gerçekleştirdi. Operasyon kapsamında hakkında
gözaltı kararı bulunan 13 kişiden 11'i yakalandı. � İHA

Fetö’ye şafak
operasyonu

Fabrika atıklarını dereye
atıyor iddiasıı
Sakarya Cumhuriyet Başsavcılığı, Akyazı
ilçesinde bir fabrikanın atıklarını dereye

döktüğü iddialarına yönelik 
soruşturma başlatıldığını bildirdi

B aşsavcılıktan yapılan açıklamada, ilçede
faaliyet gösteren bir fabrikanın atıklarını der-
eye döktüğü hususunda bazı basın yayın ku-
ruluşlarında yer alan haberlere ilişkin
kamuoyunun doğru bilgilendirilmesi
amacıyla açıklama yapılmasına gerek duyul-
duğu belirtildi.

Ç evre Şehircilik ve İklim Değişikliği İl Müdür-
lüğünce Akyazı Cumhuriyet Başsavcılığına
gönderilen suç duyurusuna istinaden sorum-
lular hakkında Türk Ceza Kanununun
181'inci maddesi uyarınca "çevrenin kasten
kirletilmesi" suçundan soruşturma başlatıldığı
aktarılan açıklamada, "Soruşturmamız bütün
yönleriyle ve titizlikle sürdürülmektedir."
ifadesine yer verildi.                                  � AA

Sakarya İl Jandarma Komutan-
lığı ekipleri, deposunda uyuş-
turucu yetiştirdiği tespit edilen
şüphelinin evine operasyon
düzenledi. Yapılan ara-
malarda 2 kilo 105 gram
kubar esrar, 4 Hint keneviri,
10 gram kenevir tohumu, ku-
rusıkı tabanca, 86 değişik
çapta fişek ve ruhsatsız av
tüfeği ele geçirildi. � İHA

Evinin deposunu kenevir 
serasına çevirmiş

Sakarya'da evinin deposunu adeta uyuşturucu serasına
çeviren şüpheli, jandarma ekiplerince gözaltına alındı

Kaza, 26 Nisan 2024 tarihinde sabah saat
08.49'da Kocaali-Karasu D-010 duble yolu
Aşağı Aziziye Mahallesi mevkiinde meydana
gelmişti. Karasu Adliyesi'nde personel olan
Zahide Saatçi (58), adliyeye gitmek üzere
kaldırımda yürürken, sürücüsü E.E.’nin (22)
kontrolünden çıkan 54 AGG 236 plakalı
Tofaş marka otomobilin çarpması neticesinde
olay yerinde hayatını kaybetmişti. Yaşanan
kazanın ardından polis ekiplerince gözaltına
alınan ve emniyetteki işlemleri tamamlanan
sürücü E.E. ise çıkarıldığı adli makamlarca tu-
tuklanarak cezaevine gönderilmişti. Hayatını
kaybeden Saatçi’nin, kardeşi Cevdet
Özdemir’in teröristlerce şehit edilmesinin
ardından 2015 yılında İstanbul Adliyesi’nde
göreve başladığı ve 2022 yılından itibaren de
Karasu Adliyesi’ne atanarak görevine devam
ettiği öğrenildi.

8 AY ÖNCE BİSİKLET YOLUNDA SÜRDÜĞÜ 
MOTOSİKLET İLE KADINA ÇARPMIŞ

Öte yandan, kaldırımda yürüdüğü esnada Za-
hide Saatçi’yi hayattan koparan sürücünün
yaklaşık 8 ay önce bir kazaya daha karışarak
kaldırımda yürüyen farklı bir kadını da yaral-
adığı ortaya çıktı. O kaza ise 18 Eylül 2023
tarihinde Aşağı Aziziye Mahallesi Doğu Ka-
radeniz Caddesi’nde yaşandı. Sahil kısmında
bulunan bisiklet yolunda motosikleti ile hızla
ilerleyen E.E., otomobilin bagajından
malzemeleri alarak denize gitmek için
hareketlenen K.U. isimli kadına çarpmıştı.
Çarpmanın etkisi ile metrelerce sürüklenen
kadın yaralanarak hastaneye kaldırılırken,
kaza anı ise güvenlik kamerasına saniye
saniye yansımıştı. 22 yaşındaki sürücünün
karıştığı iki kazanın görüntüleri de adeta kan
dondurdu.                                              � İHA

Daha önce de kaldırımda
bir kadına çarpmış!
Karasu’da geçtiğimiz günlerde kaldırımda yürüdüğü esnada çarptığı kadının ölümüne sebep olan 22
yaşındaki otomobil sürücüsünün, yaklaşık 8 ay öncede motosiklet ile bisiklet yolunda giderken farklı bir
kadına çarparak yaraladığı ortaya çıktı. İki farklı kazanın kamera görüntüleri ise adeta kan dondurdu

Jandarma 105 bin aracı kontrol etti!
Nisan ayında Sakarya Jandarma Komutanlığına bağlı trafik ekipleri tarafından 105 bin 497 araç ve sürücü kontrol edildi

Sakarya Jandarma Komutanlığına bağlı trafik ekipleri
Nisan ayında 105 bin 497 araç ve sürücü kontrol etti.
Denetimler sonucunda 646 araç ile 222 sürücü trafikten
men edilirken 41 sürücünün belgelerine geçici süreyle el
konuldu. 2024 Nisan ayında il sınırları içinde meydana
gelen 104 kazanın 41'i maddi hasarlı, 63'ü yaralamalı
olurken 121 vatandaş yaralandı. Yaşanan kazalar aşırı hız,
hatalı sollama, kavşaklarda geçiş kurallarına uymama ve
alkollü şekilde araç kullanma nedeniyle meydana geldi.

İl Jandarma Komutanlığı tarafından kazalara ilişkin
yapılan açıklamada "İlimizde trafik güvenliği ve
vatandaşlarımızın can ve mal emniyetinin daha etkin

sağlanmasına yönelik olarak alınan tüm tedbirler arttırılarak
aynı kararlılıkla ve gayretle sürdürülecektir. Trafik
kurallarına uyan, trafik düzeninin sağlanmasına ilgi ve
destekleriyle katkı sağlayan değerli vatandaşlarımıza
teşekkür ediyoruz. Trafik kazalarının azaltılması için sürücü
ve vatandaşlarımızın da, daha duyarlı olmaları, özellikle hız
limitlerine uymaları, emniyet kemerlerini takmaları, hatalı
şerit değiştirmemeleri, alkollü olarak araç kullanmamaları,
kural ihlali yapanların ise 112 Acil Çağrı Merkezi’ne ihbar
edilmeleri hususlarında vatandaşlarımızın ilgisi ve
desteklerine büyük ihtiyaç vardır." ifadeleri kullanıldı. 

� BASIN BÜLTENİ
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Gazetemizin değerli okuyucuları bugünkü köşe
yazımda sizlerden gelen istekler doğrultusunda siyasi
gözetim yapmadan sizin temsilciniz basın olarak sesinizi,
istediğinizi yazarak görevimi yerine getirmek ve
duygularınızı dile getirmeye çalışacağım. Türkiye’mizin
her il ve ilçelerinde halkımızın kutsal oylarıyla seçilen
belediye başkanları öncelikle partizanlık yapmadan her
görüşe sahip olması gerekir.

Neden mi?
Gerek zamanında görev yaptığım siyaset hayatımda ve

elli yıla yakın Sakarya basınında görevlerimde halkın
içinde yaşayan halkımızın sesini bizlere yönelten
yetkililere duyurmaya çalıştım. Kalemimi asla satmadım.
Asla da satmam. Çünkü bu fani dünyada ve de makamlar
gelip geçicidir. Esas hesap vereceğimiz yer öbür
dünyadır. Yani Allah’ın huzurudur. Kim olursa olsun bizi
yönetenlerden halkımızın istekleri özet olarak şunlardır
ve bende işte bunları yazarak belediye başkanlarını derin
düşüncelere davet ediyorum. Görevinizi yaparken önce
vicdanınızın sesini dinleyiniz. Mütevazı, sevecen, sahte
sevgiyle değil ayrım yapmadan gönül kapınızı açarak
halkımızı severek hizmet ediniz. Toplumda gönül ve
hizmet eseri bırakınız. Kibirli ve deli olmayınız.
Halkınıza tepeden bakmayınız. Halkımızın size derdini
anlatacağı hususları olabilir. Bunun için halkla birebir
olmak için haftada iki gün belediye binalarında buluşma
ayarlayınız. Halkımızın dertlerini dinleyin.

Kanunlarımız gereğince halkımızdan aldığınız vergileri
yaralı yerlere yatırım yaparak değerlendiriniz. Halkımızın
huzurlu ve mutlu olmasına gayret ediniz. Saltanattan
kaçınız. Sayın belediye başkanlarımız benim bu köşe
yazımı okuduğunuz zaman şunu asla unutmayınız.

Bizim Sakarya Gazetesinin tüm köşe yazarları ve
gazetemizde çalışan ekibimizin hepsi gerçekleri topluma
yansıtır. Halkımızın sesini dile getiririz. İşte bende
halkımızın belediye başkanlarından istediklerinin özetini
kısaca sizlere açıkladım. Bütün başkanlarımızı başarılar
dilerim.

BELEDİYE BAŞKANLARINA
HALKIMIZIN SESLENİŞİ

T icaret Bakanlığı tarafından açıklanan firmaların
faaliyetlerini yürüttükleri illerden gerçekleştirdik-
leri ihracatı temel alan “Faaliyet İllerine Göre İhra-
cat” rakamlarına göre Sakarya ise Nisan ayında
geçtiğimiz yılın aynı ayına göre yüzde 11.6,
geçtiğimiz Mart ayına oranla %12.38 yükselişle
799 milyon dolarlık ihracat gerçekleştirdi. Sakarya
Nisan ayında, en çok ihracat yapan 7. il olarak
toplam ülke ihracatına yüzde 4,1 oranında katkı
sundu. Ayrıca Sakarya geçtiğimiz yılın aynı döne-
mine göre 83 milyon dolarla ihracatını en çok
artıran ikinci il olma başarısı gösterdi.
“TÜKETTİĞİNDEN FAZLASINI ÜRETEN İLİZ”

T ürkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) verilerine göre ise
Mart ayında Sakarya ihracatında sırasıyla otomotiv
endüstrisi, demir ve demir dışı metaller, çelik,
kimyevi maddeler ve mamulleri ile makine ve ak-
samları sektörü başı çekti. Sakarya iş dünyası
serbest bölgeler dahil dünyanın 123 noktasına
ihracat gerçekleştirdi. İhracatta başı çeken ülkeler
ise; Fransa, İspanya, Birleşik Krallık ve Almanya
oldu. Türkiye İstatistik Kurumu (TUİK) tarafından
açıklanan 2024 Mart ayı verilerine göre
Sakarya’da İhracatın ithalatı karşılama oranı %134
olarak gerçekleşti. Ayrıca Sakarya iş dünyası
TÜİK’e göre yılın ilk 3 ayında 471 milyon dolar-
lık dış ticaret fazlası verdi. Dış ticaret rakamlarını

değerlendiren SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A.
Akgün Altuğ; “Nisan ayında geçtiğimiz yıla oranla
ihracatını milyon dolar bazında en çok artıran 2.
il olma başarısını da gösterdik. Tükettiğinden fa-
zlasını üreten ilimiz yılın ilk üç ayında 471 milyon
doları bulan bir dış ticaret fazlası verdi ve ihracatın
ithalatı karşılama oranı da yine %130’un üzerinde
seyretti.
“GÜÇLÜ BİR REKABET ŞANSI BULACAĞIZ”

7 kalem sektörde ve 68 ülkeye ihracatımızı arttırma
başarısı gösterdik. Bu başarılı yükseliş tablosunda,
ülkemizin üretim potansiyelini rekabetçi hale ge-
tirmek, ihracat kg değerimizi katma değerli ürün-
lerle yükseltmek için çabalayan bir iş dünyamız
var. Gerekli desteklerin sunulduğu, piyasalarda
güven ortamının oluşturulduğu, para politikası ve
bir çok alanda istikrarın sağlandığı bir ekonomik
düzende daha güçlü bir rekabet şansı bulacağız. İş
dünyası çerçevesinde, finansmana erişimdeki
sıkıntıların çözülmesi, özellikle teknolojik ve
katma değerli ürün odağında teşviklerin artması
ve yeni nesil sanayi bölgelerine ağırlık verilmesi
de önem arz ediyor. Yaşanan zor koşullara rağ-
men nitelikli Türk menşeili ürünlerin dünya
pazarında yer alması için emek veren, üreten
Sakarya iş dünyamıza teşekkür ediyorum.”

� BASIN BÜLTENİ

Sakarya ihracatta 2. il oldu
Ticaret Bakanlığı
tarafından açıklanan
verilere göre Nisan
ayında Türkiye ihracatı,
geçen yılın aynı ayına
göre yüzde 0,13’lük
artışla 19,2 milyar dolar
olarak gerçekleşti

Ticaret Bakanlığınca İsrail ile ihracat ve ithalat
işlemleri, tüm ürünleri kapsayacak şekilde
durduruldu. İki ülke arasında tohum ticaretinin
1990'lı yıllarda başladığına işaret eden Güler,
nakliye raf ömrü uzun bazı domates çeşitlerinin
bu yıllarda İsrail'den ithal edilmeye başlandığını
söyledi. Güler, bu tohum çeşidinin 2000'li yılların
başında ülkede geliştirildiğini, sonrasında
İsrail'den alımların çok azaldığını dile getirdi.

“NET BİR ŞEKİLDE İHRACATÇIYIZ”
"Türkiye'nin tohumda İsrail'e bağımlı olduğu"

iddialarının gerçeği yansıtmadığını belirten Güler,
şu değerlendirmede bulundu: "Türkiye tohumda
ne İsrail'e ne de başka bir ülkeye bağımlıdır.
Kamuoyunda maalesef bilerek veya bilmeyerek
böyle bir algı oluşturulmaya çalışılmaktadır.
Tohumculuk sektörü olarak İsrail ile ticaretimizin
durmasının ülkemize hiçbir olumsuz etkisi
olmayacaktır. Dünya Ticaret Örgütü (DTÖ)
kuralları gereği dünyanın en büyük üretici ve
ihracatçılarından biri olan ülkemiz, her ülkeye
tohum satabilmekte ve ihracat yaptığı pazarların
talep çeşitliliği ve serbest pazar gerekleri
doğrultusunda nihai ihraç ürününe dönüştürmek
amacıyla tohumluk ithalatı yapmaktadır. Şu an net
bir şekilde ihracatçı ülke konumuna geçmiş
bulunmaktayız." Güler, İsrail'den tohum
ithalatının toplam ithalat içindeki payının yıllar

içinde azaldığını dile getirerek, "2017'den
2021'de kadar yüzde 5 seviyesinde olan bu oran
2022'de yüzde 2,51'e, geçen yıl ise yüzde
1,96'ya gerilemiştir." diye konuştu.

“YETERLİLİĞİMİZ
YÜZDE 100’E ÇOK YAKIN”

Güler, ülkenin rakip ülkelere göre genç
sayılabilecek bir tohumculuk sektörü olduğuna
işaret ederek, sektörün tecrübe ve sermayesiyle
uluslararası şirketlerle rekabet edebilmek için
elinden geleni yaptığını söyledi.

� BASIN BÜLTENİ

Akaryakıt sektörü kaynaklarının verdiği bilgiye göre, litre fiy-
atına benzinde 1 lira 37 kuruş, motorinde 1 lira 24 kuruş in-
dirim gelecek. İndirimle birlikte benzinin litre fiyatı yaklaşık
olarak İstanbul'da 42,61 TL'ye, Ankara'da 43,50 TL'ye,
İzmir'de 43,74 TL'ye gerileyecek. İndirimle birlikte motorinin
litre fiyatı yaklaşık olarak İstanbul'da 40,11 TL'ye, Ankara'da
41,04 TL'ye, İzmir'de 41,29 TL'ye gerileyecek.

Benzinde
ve
motorinde
indirim

Akaryakıt fiyatlarında düşüş yaşandı. Benzin ve motorin
fiyatlarına bugünden itibaren geçerli olmak üzere indirim geldi

Türkiye’nin tohumda
İsrail’e bağımlılığı yok!
Türkiye Tohumcular Birliği Yönetim Kurulu Başkanı Hacı Ömer Güler, Türkiye'nin tohumda
ne İsrail'e ne de başka bir ülkeye bağımlı olduğunu belirterek, "Tohumculuk sektörü olarak
İsrail ile ticaretimizin durmasının ülkemize hiçbir olumsuz etkisi olmayacaktır" dedi

Hazine ve Maliye Bakanı
Mehmet Şimşek,

"Programımızın olumlu
sonuçları kredi

derecelendirme kuruluşları
kararlarına yansıyor. S&P,
Fitch ve Moody’s’in pozitif

not görünümleri not
artışlarının devamının

habercisi" dedi
Hazine ve Maliye Bakanı
Şimşek, Uluslararası kredi
derecelendirme kuruluşu

Standard & Poor's'un,
Türkiye'nin kredi notunu

"B"den "B+"ya yükseltirken,
kredi notu görünümünü

"pozitif" olarak açıklamasına
ilişkin değerlendirmede
bulundu. Bakan Şimşek,

şunları kaydetti;
Programımızın olumlu

sonuçları kredi
derecelendirme kuruluşlarının
kararlarına yansıyor. S&P ülke

kredi notumuzu 11 yılın
ardından 1 kademe artırırken

görünümü pozitif olarak
korudu. S&P, Fitch ve
Moody’s’in pozitif not

görünümleri not artışlarının
devamının habercisi.

Güçlendirerek uygulamaya
devam ettiğimiz

programımızla ülkemize
duyulan güveni en üst

seviyeye taşımakta kararlıyız.
� AA

Şimşek’ten
‘pozitif’

değerlendirmesi

T ürkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) tarafın-
dan nisanda onaylanan sanayi kapasite raporu
sayısı yıllık bazda yüzde 9,1 azalışla 3 bin 629'a
geriledi. TOBB, nisan ayına ilişkin sanayi kapasite
raporu verilerini açıkladı. Buna göre, geçen ay on-
aylanan kapasite raporu sayısı Nisan 2023'e
kıyasla yüzde yüzde 9,1 azalarak 3 bin 629 oldu.

2 024'ün ilk 4 ayında onaylanan sanayi kapasite ra-
poru sayısı ise geçen yılın aynı dönemine göre
yüzde 2,6 azaldı. Aktif kapasite raporlarına göre
toplam çalıșan sayısı Nisan 2023’de 3 milyon
941bin 619 iken Nisan 2024'de yüzde 0,9 (35 bin
952 adet) artarak 3 milyon 977 bin 571 se-
viyesinde gerçekleşti. � BASIN BÜLTENİ

Sanayi kapasite raporu sayısı azaldı TOBB
tarafından
nisanda
onaylanan
kapasite
raporu sayısı
Nisan
2023'e
kıyasla yüzde
9,1 azalarak
3 bin 629
oldu

Türkiye Avrupa’ya
LNG ihraç edebilecek
Türkiye Doğal Gaz Dağıtıcıları Birliği Başkanı Yaşar Arslan, "Kanun
değişikliği ile Türkiye'nin ithal ettiği doğal gazı veya keşifler sonucu
üretilen yerli gazı sıvılaştırarak ülkelere ihraç etmesi hedefleniyor" dedi

Yabancı yatırımcının Türkiye’de gayrimenkule ilgisi azaldı. Buna
karşın yabancılar Türkiye’den 7.037 gayrimenkul adı. Ruslar
yine zirvede yer alırken, yabancının gözdesi İstanbul oldu

Türkiye Doğal Gaz Dağıtıcıları Birliği
(GAZBİR) Başkanı Arslan, TBMM
Genel Kurulunda 2 Mayıs'ta kabul
edilen ve enerji alanında düzenlemeler
içeren Maden Kanunu ile Bazı
Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına
Dair Kanun Teklifi'ne ilişkin değerlen-
dirmelerde bulundu. Rusya-Ukrayna
krizinin başta Avrupa Birliği (AB) ül-
keleri olmak üzere küresel piyasalarda
boru gazının yanı sıra sıvılaştırılmış
doğal gaz (LNG) ticaretinin önemini
günden güne artırdığına dikkati çeken
Arslan, Avrupa ülkelerinde yıllık 450
milyar metreküp düzeyindeki doğal
gaz ihtiyacının yüzde 40'ının LNG
olarak karşılandığını kaydetti.

YATIRIMLAR DİKKAT ÇEKTİ
Arslan, LNG'nin payının 2-3 yıl önce

yaklaşık yüzde 30-35 seviyesinde
olduğunu vurgulayarak, "Özellikle,
Almanya başta olmak üzere Avrupa’nın
en büyük doğal gaz tüketicileri arasında
yer alan Birleşik Krallık, İtalya gibi
ülkeler doğal gaz altyapı yatırım
planlamalarında LNG tesislerine önem

veriyor. Bunun yanı sıra Avrupa
ülkelerine hem boru gazı hem de LNG
ile doğal gaz ulaştırmayı planlayan
Yunanistan’ın yatırımları dikkat çekici.
Önümüzdeki yıllarda Avrupa’nın LNG
ithalat kapasitesini 250 milyar
metreküp, boru gazı ithalat kapasitesini
ise 50 milyar metreküp artırması
hedefleniyor. Toplam 300 milyar
metreküp civarında yeni kapasite
Avrupa ülkelerinin yıllık ortalama
talebinin yarısından fazlasına karşılık
geliyor" diye konuştu.

YÜZDE 30’U LNG
İLE KARŞILANIYOR

Arslan, Enerji Piyasası Düzenleme
Kurumu (EPDK) raporlarına göre,
Türkiye'nin geçen yıl 50,5 milyar
metreküp doğal gaz ithal ettiğini
belirterek, bunun yaklaşık yüzde
30'unun LNG formatında olduğuna
dikkati çekti. Son on yıllık dönemde
Türkiye'nin ithal ettiği doğal gazda
LNG'nin payının yüzde 15'ten yüzde
30'a yükseldiğini kaydetti.

� BASIN BÜLTENİ

Konut fiyatlarındaki artış, vatandaşlık ve
ikamet izni için talep edilen limitlerin
yükseltilmesi yabancıların Türkiye’deki
gayrimenkul alımlarına yansıdı. Yılın ilk
çeyreğinde yabancıların Türkiye’den
gayrimenkul alımı, 2023’ün aynı dönemine
oranla yüzde 45 düştü ve 7 bin 37 adet
oldu. Yabancıların 2023’ün aynı
döneminde Türkiye’den aldığı gayrimenkul
sayısı 12 bin 756, 2022’nin ilk çeyreğinde
ise 17 bin 86 adet olmuştu. Vatandaşlık için
gayrimenkul alımlarında gerekli olan fiyat
ise 2018’den itibaren 1 milyon dolardan
250 bine düşürülmüş, gelen tepkilerin
ardından 2022’de de 400 bin dolara
çıkarılmıştı.

IRAK VE RUSYA ZİRVEDE
Türkiye’deki yabancı yatırımlarını

inceleyen EVA Gayrimenkul Değerlemenin
çalışmasında Tapu Yabancı İşler Daire

Başkanlığı’nın verilerine yer verildi. Verilere
göre 2023’ün ilk çeyreğinde 1 milyon 628
bin 744 metrekare olan yabancıların
gayrimenkul edinimleri, 2024’ün ilk
çeyreğinde yüzde 71 azaldı ve 471 bin 116
metrekare oldu. Yılın ilk çeyreğinde
yabancıların Türkiye’deki toplam hisseye
isabet eden yüzölçümü bazında tüm
gayrimenkul yatırımları incelediğinde, 22
bin 437 metrekare ile yüzölçümü bazında
Irak ilk sırada yer aldı. Irak’ı Afganistan ve
İran izledi. Yabancılara gayrimenkul satış
adedinde Rusya bu yıl da zirveyi kimseye
bırakmadı. 1.532 adet gayrimenkul satışı ile
birinci sırada olan Rusya’yı, İran ve Ukrayna
takip etti. Yabancı yatırımlarının gözdesi ise
adet bazında da metrekare bazında da
İstanbul oldu. İstanbul’da yabancılara 2.612
adet gayrimenkul satıldı.

� BASIN BÜLTENİ

7 bin 37 konut yabancıya gitti



T ürkiye-Yunanistan nüfus mübade-
lesinde 6 Mayıs 1924'te Drama Ravika
köyünden "Gülnihal" isimli gemiyle
ayrılanların Serdivan ilçesine
gelmesinin üzerinden 100 yıl geçti. Ser-
divan Mübadilleri Derneğince düzenle-
nen program kapsamında Kemalpaşa
Merkez Mahallesi Camisi'nde Kur'an-ı
Kerim ve Mevlid-i Şerif okundu, Kemal-
paşa Mahallesi'ndeki etkinlik
mekanında kültürel değerler sergisi
açıldı. Programda saygı duruşunda bu-
lunulması ve İstiklal Marşı'nın okun-
masının ardından konuşan Vali Yaşar
Karadeniz, bu günlerin ve bu vatanın
kendilerine, tarihte çile ve acı çekenler
ile büyük fedakarlıklarda bulunanlar
tarafından sağlandığını söyledi.
100 YIL ÖNCEKİ RUHU YAŞADILAR

Karadeniz, 100 yıl önce yaşanan
mübadelenin de bunun bir parçası
olduğunu dile getirerek, "Doğduğunuz,
büyüdüğünüz, yaşadığınız toprak-
larınızı bırakıyorsunuz başka bir yere
geçiyorsunuz, bu kolay bir şey değil.
Birliğinizi, beraberliğinizi koruyarak
100 yıl önceki ruhu bugün burada
yaşatıyorsunuz. Bunu bugün yaşamak
kadar yarın ki nesillere de aktarmanın
çok önemli olduğu kanaatindeyim
çünkü onlar da yaşananları bilirlerse
zorlukları öğrenirlerse bugünlerinin ve
yarınlarının kıymetini daha iyi
öğreneceklerdir" diye konuştu.

“BİZLER İÇİN ONUR VE GURURDUR”

AK Parti Sakarya Milletvekili Ertuğrul Ko-
cacık, bu dönemde vatanlarını geride
bırakarak Anadolu'nun bağrına sığınan
atalarının, geride asla unutulmayacak
izler bıraktığını kaydetti. Bayrak sev-

dalısı atalarının yüreklerindeki vatan
aşkıyla binbir zorluğa göğüs gerdiğini,
ev, köy ve topraklarından ayrılmak
zorunda kaldığını anlatan Kocacık,
"Ancak yüreklerindeki bayrak sevgisi
bir an olsun solmadı, hiç eksilmedi.
Onlar çocuklarını, torunlarını ve gele-
cek nesilleri için yeni bir hayat kurma
mücadelesi verirken asla vatan
derdinden vazgeçmediler. Bugün on-
ların emanet ettiği bu topraklarda on-
ların hatırasını yaşatmak ve bayraklarına
olan sadakatlerini anmak bizler için
onur ve gururdur." ifadelerini kullandı.

“GELECEĞE TAŞIMALIYIZ”

S akarya Büyükşehir Belediye Başkanı
Yusuf Alemdar, bu toprakların her bir
metrekaresinde binlerce şehidin
kanının olduğunu belirtti. Mübadelede
gözyaşlarıyla zulüm, baskı ve işkence-
den kurtularak vatanına dönmek için
yola çıkmış büyüklerin hikayelerinin
unutulmaması gerektiğini vurgulayan
Alemdar, "Unutmamamız için bu
faaliyetlerimizi daha sık, dolu bir şek-
ilde yapmanın doğru olduğunu
düşünüyorum. Büyüklerimizin yaşamış
olduğu o günlerin her anını, her
saniyesini hem hüznünü hem de

sevincini çocuklarımıza mutlaka anlat-
malıyız. O bağları koparmamak için
kültürel faaliyetlerimizi, geleneklerim-
izi bir ve beraberce geleceğe taşı-
malıyız" şeklinde konuştu.
KÜLTÜRÜ PAYLAŞMANIN SEVİNCİ

S erdivan Belediye Başkanı Osman Çelik,
göç sürecinin ne kadar zorluklarla
yaşandığına herkesin şahit olduğunu
belirterek, belediye olarak sivil toplum
kuruluşları ve hemşeri derneklerinin
yanında olduklarını ifade etti. Serdivan
Mübadilleri Derneği Başkanı Aydın
Cıngır, 100 yıl önce Balkanlar'daki
Türklerin ana vatana göçünü, mübade-
leyi anmak için toplandıklarını söyledi.
Atalarının 100 yıl önce yaptığı göçü zi-
hinlerde sürekli taze tutmak ve öz
kültürlerini araştırıp doğru şekilde
gençlere ve gelecek nesillere aktarmak
için derneği kurduklarını, mübadelenin
100. yılında ilk kez böyle bir faaliyetle
halkın huzuruna çıktıklarını dile getiren
Cıngır, "Kültürümüzün ve insanımızın
güzelliklerini sizlerle paylaşmanın
onuru ve sevinci içerisindeyiz" dedi.
Konuşmaların ardından halk oyunları
gösterisi ve yerel sanatçı konseri gerçek-
leştirildi. � AA
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Emekliye ayrılan
öğretmene veda
Sakarya'da 45 yıllık hizmetinin ardından emekliye ayrılan
sınıf öğretmeni Alaettin Çetin'e öğretmen ve öğrenciler
tarafından sürpriz veda etkinliği düzenlendi

Şehit Ahmet Akyol İlkokulu'nda
sınıf öğretmeni olarak görev yapan
Çetin, okuldaki son gününde
çalışma arkadaşları ve öğrenciler
tarafından kapıda karşılandı.
Meslek hayatının her yılını temsilen
bir karanfil verilen Çetin, kendisi
için hazırlanan panonun önünde
hatıra fotoğrafı çektirdi, tebrikleri
kabul etti. Meslek hayatına 1979'da
Erzurum’da başlayan Çetin, yurdun
çeşitli yerlerinde 20 yıl hizmet
yaptıktan sonra Şehit Ahmet Akyol
İlkokulu'na tayin oldu. Burada 25
beş yıl boyunca öğrenci yetiştiren
Çetin, 45 yıllık meslek hayatını yaş
haddinden dolayı emekliye
ayrılarak noktaladı.

Veda pastasını keserken
arkadaşlarına ve öğrencilerine
teşekkür eden Çetin, "45 yıllık
meslek hayatımın 25 yılını Şehit
Ahmet Akyol İlkokulu'nda
geçirdim. Burada unutamayacağım
çok güzel günlerim geçti. Sizleri
hep güzelliklerle hatırlayacağım"
ifadesini kullandı. Okulun müdürü
Cumhur Karasu da Çetin'in ardında
bıraktığı güzel hatıralarla her
zaman kendileriyle olmaya devam
edeceğini belirterek, "Kendisine
mutlu, huzurlu ve sağlıklı emeklilik
hayatı diliyorum. Kurumumuza,
bize ve öğrencilerimize kattığı
değerden dolayı kendisine çok
teşekkür ediyorum" dedi. � AA

Drama mübadillerine özel etkinlik
Sakarya'da Yunanistan Drama mübadillerinin kente gelişlerinin 100. yılında etkinlik gerçekleştirildi

Gazetemiz imtiyaz sahibi Adnan Yüksel oğlu Azer Yüksel,
Akyazı Belediye Başkanı Bilal Soykan, Avukat Cemal
Başaran, Demokrat Parti Gik üyesi Ali Dünya, eski meclis
üyesi Zeki Küçük, Cevdet Çelik’in oğlu Caner Çelik’in
cemiyetinde bir araya geldi

Cevdet Çelik’in oğlu Caner Çelik yoğun bir katılımla dünya
evine girdi. Çelik’in cemiyetinde dostları onu yalnız bırak-
madı. Gazetemiz imtiyaz sahibi Adnan Yüksel oğlu Azer
Yüksel, Akyazı Belediye Başkanı Bilal Soykan, Avukat
Cemal Başaran, Demokrat Parti Gik üyesi Ali Dünya, eski
meclis üyesi Zeki Küçük, Cevdet Çelik’in oğlu Caner Çe-
lik’in cemiyetinde bir araya geldi. � HABER MERKEZİ

Yüksel
güzel
güne

şahitlik
etti

Trafik güvenliğinin
önemi gösterildi

Demokrasi Meydanı'nda programda, İçişleri Bakanlığı Mobil Trafik Eğitim Tırı, polis, jandarma, karayolları,
AFAD, Sakarya Büyükşehir Belediyesi İtfaiyesi ve İl Sağlık Müdürlüğü ekipleri stant açarak ziyaretçileri
faaliyetleri hakkında bilgilendirdi. Öğrenciler, emniyet kemeri simülasyon aracını deneyimledi

Etkinliğe Vali Yaşar Karadeniz, Sakarya Büyükşehir
Belediye Başkanı Yusuf Alemdar, İl Jandarma Komutanı
Albay Nejdet Karaca, İl Emniyet Müdürü Selçuk Doğuş,
Adapazarı Belediye Başkanı Mutlu Işıksu, Serdivan Belediye
Başkanı Osman Çelik, İl Milli Eğitim Müdürü Coşkun
Bakırtaş ve kurum müdürleri de katıldı. Stantları gezerek
bilgi alan protokol üyeleri, hafta kapsamında gösteri yapan
Aydın Gürdamar Ortaokulu öğrencileriyle sohbet etti.

DERECEYE GİRENLERE HEDİYE
Toyota Otomotiv Sanayi Türkiye ile İl Milli Eğitim

Müdürlüğünce düzenlenen trafik kurallarına ilişkin resim
yarışmasında dereceye giren öğrencilere hediye de verildi.
İl Emniyet Müdür Yardımcısı Hakan İzmir, etkinlikte yaptığı
konuşmada, trafik kurallarına uymanın, insanın kendine ve
çevresine duyduğu saygının tezahürü olduğunu söyledi.
Trafikte en önemli unsurun insan olduğunu vurgulayan
İzmir, "Sosyal yaşamımız ve ülke ekonomisi üzerinde derin
etkileri bulunan trafik sorunu ve güvenliği bütün toplumu
ilgilendiren en önemli konulardan birisidir. Herkes trafik
kurallarına uyma alışkanlığını kendi güvenliği için istemeli
ve buna inanmalıdır. Trafik kurallarına uymak her insanın
hem kendisine hem de topluma karşı sorumluluğudur"

dedi. İzmir, kazaların sadece polisiye tedbirlerle
önlenmesinin mümkün olmadığına dikkati çekerek,
kazaların yol açtığı maddi ve manevi felaketlerden
korunmak için trafik bilincinin oluşturulması ve otokontrol
sistemlerinin uygulanması gerektiğini anlattı. Toyota
Otomotiv Sanayi Türkiye Kıdemli Başkan Yardımcısı Kenji
Tsuchiya, Toyota'nın trafik güvenliğine büyük önem
verdiğini dile getirdi.

“HİZMET VERMEKTEN MUTLULUK DUYUYORUZ”
Bu yıl Türkiye-Japonya ilişkilerinin 100'üncü, Toyota'nın

Türkiye'de üretime başlamasının da 30'uncu yılı olduğuna
değinen Tsuchiya, "Japon firması olarak burada hizmet
vermekten mutluluk duyuyoruz. Toyota araç üreticisidir ve
trafik güvenliği konusuna son derece önem vermektedir.
Global Toyota, araç güvenliğiyle ilgili iyileştirmelerde ve
faaliyete bulunduğu ülkelerde topluma katkı sağlamada
sürekli çaba içerisindedir." ifadelerini kullandı. Tsuchiya,
trafik güvenliği konusunda yetersiz bilinçlenmenin
kazaların önemli nedeni olduğunu, Toyota Otomotiv
Sanayi Türkiye olarak trafik eğitiminin erken yaşlarda
verilmesi gerektiğine inandıklarını sözlerine ekledi.

� AA MHRS’de yeni ayrıntılar belli olacak
Bakan Koca, MHRS ile ilgili perşembe günü kapsamlı bir değerlendirme
yapacaklarını belirterek, "Sağlık sistemimizi ve sağlık yönetiminin
koordinasyonu konusunda tüm adımları birinci elden duyacaksınız." dedi

Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, Merkezi
Hekim Randevu Sistemi'nde (MHRS) yeni
düzenlemeye ilişkin, 9 Mayıs Perşembe
günü bir basın toplantısı yapılmasının
planlandığını açıkladı. Koca,
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'ndeki Kabine
Toplantısı'nın ardından basın mensuplarına
açıklamalarda bulundu. Bir gazetecinin,
MHRS'de yeni düzenlemeye ilişkin
Bakanlığın ilgili birimleri ve hastanelerin
yöneticileriyle yapılan toplantıların içeriğinin
ne olduğuna yönelik sorusu üzerine Bakan
Koca, 9 Mayıs Perşembe günü bir basın
toplantısı yapılmasının planlandığını söyledi.
Koca, "Bu perşembe tüm basın
mensuplarımızı bekliyoruz. Kapsamlı bir

değerlendirme yapacağız. Sağlık sistemimizi
ve sağlık yönetiminin koordinasyonu
konusunda tüm adımları birinci elden
duyacaksınız. Bugüne kadar olduğu gibi
vatandaşımızı en açık ve şeffaf şekilde
bilgilendireceğiz" diye konuştu.

� BASIN BULTENI



Mayıs Ayı Olağan Meclis Toplantısında
konuşan Erenler Belediye Başkanı Şenol
Dinç, “Görevi devir almamızın ardından bir
aylık süreci geride bıraktık. Bu süreçte
mesai arkadaşlarımız ile birlik ve beraberlik
içerisinde çalışmalarımızı sürdürdük. Gerek
sahada gerek ise belediye binamızda
vatandaşlarımızın talep ve sorunlarını
çözmek için kolları sıvadık” dedi.

Erenler Belediyesi Mayıs Ayı Olağan
Meclis Toplantısı Erenler Belediye Başkanı
Şenol Dinç başkanlığında belediye meclis
toplantı salonunda gerçekleşti. Gündem
dışı konuşmalar ile başlayan Meclis
Toplantısı devamında 2 gündem
maddesinin karara bağlanması ile devam
etti. Ardından hitaplarını gerçekleştiren
Erenler Belediye Başkanı Şenol Dinç, alınan

kararların hayırlı olması temennisinde
bulundu.

“KOLLARI SIVADIK”
Başkan Şenol Dinç, “Kıymetli Meclis

Üyelerimiz, siyasi partilerimizin değerli
temsilcileri, daire müdürlerim. Mayıs Ayı
Olağan Meclis Toplantımızın hayırlı
olmasını diliyorum. Görevi devir
almamızın ardından bir aylık süreci geride
bıraktık. Bu süreçte mesai arkadaşlarımız ile
birlik ve beraberlik içerisinde
çalışmalarımızı sürdürdük. Gerek sahada
gerek ise belediye binamızda
vatandaşlarımızın talep ve sorunlarını
çözmek için kolları sıvadık” dedi.

“DAHA GÜZEL BİR ERENLER”
Başkan Şenol Dinç, “Her zaman birlikten

ve beraberlikten yana bir insan oldum ve
olmaya da devam edeceğim. İnşallah
meclisimizde bu birliği ve beraberliği
sürdürdükçe Erenler’imize daha güzel
hizmetler katacağımıza, hep birlikte daha
güzel bir Erenler için çalışacağımıza
inancım tam” ifadelerini kullandı.

BİRLİK MESAJI
Gündüz gerçekleşen

meclis toplantısının
ardından ise Başkan
Şenol Dinç, akşam
yemeğinde meclis
üyeleri ile bir araya
geldi. Başkan Dinç
gerçekleşen buluşmada
birlik ve beraberlik
mesajı ile birlikte kalıcı
eser ve yatırımlara
dikkat çekti. Başkan
Dinç, “Erenler için bir
ve beraber şekilde kalıcı
eser ve yatırımlar için
çok çalışacağız” dedi.

� BASIN BÜLTEN

AK Parti Sakarya İl İstişare ve
Değerlendirme Toplantısına AK Parti Genel
Başkan Yardımcısı Ali İhsan Yavuz’un yanı
sıra, İl Başkanı Yunus Tever, AK Parti Sakarya
Milletvekilleri; Lütfi Bayraktar, Ali İnci,
Ertuğrul Kocacık, Murat Kaya ve Sakarya
Büyükşehir Belediye Başkanı Yusuf Alemdar
katıldı.

Toplantıda Sakarya genelinde tamamlanan
ve devam eden yatırımlar ile projeler, şehrin
sorun ve beklentileri, siyasi gelişmeler ve
teşkilat çalışmaları konusunda detaylı
değerlendirmelerde bulunuldu.

Toplantıyı değerlendiren AK Parti Sakarya
İl Başkanı Yunus Tever, birlik ve beraberlik
içerisinde her ay düzenli olarak
düzenledikleri toplantıda tüm çalışmaları
etraflıca ele aldıklarını ifade ederek; “Genel
Başkan Yardımcımız, Milletvekillerimiz ve
Büyükşehir Belediye Başkanımız ile birlikte
aylık mutat bir şekilde gerçekleştirdiğimiz
İstişare ve Değerlendirme toplantımızı bu ay
İl Başkanlığımızda gerçekleştirdik. Bu ay

şehrimizin gündemiyle ilgili gelişen siyasi
hadiseleri ve devam eden çalışmaları etraflıca
değerlendirdik. Bizler, Sakarya’mızın
yatırımlarının takibi ve hayata geçmesi
noktasında elimizden geleni yapıyoruz. Bu
tarz istişare ve değerlendirme toplantılarında
yapacağımız çalışmaları istişare ederek, daha
iyi hizmet verme konusunda fikir
alışverişinde bulunuyoruz. İstişare
toplantısında aldığımız kararları yerine
getirerek hizmet yolculuğumuza emin

adımlarla devam edeceğiz. Birlik ve
beraberlik içerisinde şehrimiz adına ne
gerekiyorsa yapıyoruz ve yapmaya da devam
edeceğiz, bundan kimsenin şüphesi olmasın”
ifadelerini kullandı.

İl dışı programı sebebiyle TBMM KEFEK
Başkanı, AK Parti Sakarya Milletvekili
Çiğdem Erdoğan toplantıda yer almadı.
Karşılıklı görüş alışverişiyle devam eden
toplantı, yapılan çeşitli değerlendirmelerin
ardından sona erdi. � BASIN BÜLTENİ

Sevgili okurlar,
Bir yanda siyasi gelişmeler, bir yanda,

günlük yaşam içinde öne çıkan haberler,
maşallah, gündem çok yoğun!

Birini konuşmadan, diğer gelişmeler,
üst, üste geliyor!..

CHP (Cumhuriyet Halk Partisi) Genel
Başkanı Özgür Özel’in, AK Parti (Adalet
ve Kalkınma Partisi) Genel Başkanı sıfatı
ile Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan ile buluşmasından sonra, sözü
edilen, “siyasetteki bu yumuşama” baka-
lım gerçekleşecek mi?

Evet, “bu buluşma en azından, siyasi
yaşamda bir adım olarak” değerlen-
dirildi..

İnşallah, arkası gelir!..
“Arkası gelir” dedik ya, bu defa

“Cumhur İttifakı” ortağı MHP (Milliyetçi
Hareket Partisi) Genel Başkanı Devlet
Bahçeli ile CHP Genel Başkanı Özgür
Özel’in, bir araya gelmesi, güne damga
vurdu..

Gazeteciler hazır, kameralar hazır,
ışıklar yandı, mikrofonlar kayıtta..

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli,
kapı önünde konuğunu bekliyor..

Nihayet, CHP Genel Başkanı Özgür
Özel'e döndü objektifler..

Eller uzandı, gazetecilere pozlar verildi
ve kapalı kapı ardına geçti, iki lider..

Ya, yanındakiler?
Onlar, kapı dışında kaldı?
Niye ki?
Orasını bilemem?

İNŞALLAH, MAŞALLAH!
“İnşallah, maşallah” diyoruz ya?

Bu görüşmeden de belli, bir “yumu-
şama” beklentisi, ülkenin her yanına
yayıldı..

Artık, “insanımız bıktı, bu kör dövüş
siyasi” tartışmalardan..

Son seçimlerde vatandaşımız, “bir uz-
laşı mesajı da” verdi..

Öyleyse, “siyasetin artık kendisine bir
çeki-düzen vermesi” gerekiyor..

En azından, “sandıktan böyle bir so-
nuç, böyle bir mesaj” çıktı..

YANLIŞLARIN
DÜZELTİLMESİ?

Şimdi mi?
Şimdi, “yanlışların düzeltilmesi” za-

manı!
Vatandaşımız, “artık anayasa kararları-

nın çiğnenmesini” istemiyor..
Bilakis, “siyasilerin, yargı kararlarına

uymasını, uzlaşmasını, adil, eşit, hak,
hukuk temelinde”, hareket etmesini bek-
liyor..

“Biz seçildik, her şeyi yaparız” nokta-
sında, hareket edilmesine, vatandaşımız
hepten karşı..

İşte yapılan seçimlerden sonra, “el de-
ğiştiren belediyelerdeki lüksü, ihtişamı,
israfı, saltanatı, borçlanmayı öğrenen

vatandaşlarımızın, artık siyasilere güveni
de”, sorgulanır oldu..

O halde, “seçimlerin sonucunu iyi
anlamak, iyi okumak, mesajı tam almak”
gerekir..

Buradan, “Sakarya ölçeğine gelecek
olursak, neler mi” görürüz?

Neler, görmedik ki?
17-0 BEKLENTİSİ?

En azından AK Parti, “Sakarya’da 17-0
beklentisi içinde” değil miydi?

Peki, ne oldu?
“AK Parti Sakarya’da, hem oy kaybet-

ti, hem de yedi ilçe de başkanlıkları”
kaptırdı..

Bu sonucun, yansımaları sürüyor..
AK Parti Teşkilatlardan Sorumlu Genel

Başkan Yardımcısı olarak Ali İhsan Ya-
vuz, “sorumlu olarak, topun ağzına”
kondu!

Niye ki, değil mi?
21 Yıldır iktidarda olan ve halen ikti-

darını sürdüren AK Parti’nin, “bu yenil-
gisini, sadece Sakarya milletvekili ve AK
Parti Teşkilatlardan sorumlu Genel Baş-
kan Yardımcısı Ali İhsan Yavuz'a yık-
mak”, haksızlık olur!?

Sorumluluk, parti ve uygulamalar ge-
nelinde top yek ündür..

Sorumluluk, baştan aşağıdır!
İSTİŞAREDE YARAR VAR!

Bizim Sakarya Gazetesi haberine bir
göz atalım mı?

“AK Parti Sakarya İl İstişare ve De-
ğerlendirme Toplantısına, AK Parti Ge-
nel Başkan Yardımcısı Ali İhsan
Yavuz’un yanı sıra, İl Başkanı Yunus
Tever, AK Parti Sakarya Milletvekilleri;
Lütfi Bayraktar, Ali İnci, Ertuğrul Koca-
cık, Murat Kaya ve Sakarya Büyükşehir
Belediye Başkanı Yusuf Alemdar ka-
tıldı.”

Mutlaka, bu toplantı da partinin yerel
seçimlerde aldığı sonuçlar kadar, “Sa-
karya’daki başarısızlıkta” konuşul-
muştur..

BAŞARISIZLIK KİME YAZILACAK?
“Sakarya’daki başarısızlığı”, Türkiye

genelinden soyutlamak, mümkün değil-
dir..

İstişarede, yarar vardır..
Sakarya için, Sakaryalılar için istişareler

sürmeli, insanımıza hizmet getirilme-
lidir..

Bu işin, “laga-lukası” yoktur!..
Bilhassa, “kaybedilen belediyelere

özel ilgi gösterilmeli, bu yörelere hizmet
götürülmeli, kesinlikle projelerin hayata
geçirilmesi” aksatılmamalıdır..

Halkımız, “bu topal ördek” tanımını
da, uygulamasını da silip süpürmüştür..

Ders almak, gerekir!
HANİ BORCUMUZ YOKTU?

Bakınız, Sakarya’da AK Parti’nin kay-
bettiği belediyelerden biri olan Ferizli’de,

yeni Başkan Mehmet Ata, yine Bizim
Sakarya Gazetesi’nde yer alan şu açıkla-
mayı, kamuoyu ile paylaştı.

Başkan Mehmet Ata “Ben belediye-
ciliği içine girince daha iyi öğrendim.
Baştan sayın başkan propagandalarda şu
kadar paramız var, borcumuz yok gibi
şeyler söyledi, biz içeri girince neyin ne
olduğunu daha iyi gördük.

Hesapları inceleme fırsatımız oldu,
başkan belediyenin borcu yok, hatta
kasada 6-7 milyon gibi bir para oldu-
ğunu söyledi. Basına açıklamadık, bele-
diyenin kasasında para yok.
Girdiğimizde, 125 bin TL parası vardı.
Belediyenin yaklaşık 34 milyon da borcu
var.

İFTARA
550 BİN KAYME?

Tabi bunlar ödenmeyecek borçlar
değil, iller bankasına borç var, vergi dai-
resine var, çok ödenmeyecek bir borcu
yok. Bizi tek üzen belediyenin kasa-
sında, propaganda aracı olarak iftar
yemeklerinin verilmesi oldu! O da,
yaklaşık 550 bin TL gibi bir para.. Yani
vatandaş kendi iftarını kendi yapmış
oldu burada, Allah kabul etsin, baka-
cağız bundan sonra” dedi.

Neymiş efendim?
Takdir, elbette okurundur..
Bizim görevimiz, “olayları, gelişmeleri

yorumlamak, bunlardan dersler çıkarıl-
masına öncülük etmek, gerçeklerin yan-
sımasına”, yardımcı olmaktır..

Bakalım, yarın nelere gebe?
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Yusuf CİNAL

Bakalım yarın nelere gebe?

AK Parti İl Başkanlığında
istişare toplantısı yapıldı
AK Parti Sakarya Aylık İl İstişare ve Değerlendirme Toplantısı Genel Başkan Yardımcısı,
Seçim İşleri Başkanı Ali İhsan Yavuz’un katılımıyla İl Başkanlığında yapıldı

Her yıl Mayıs ve Kasım aylarında öde-
nen emlak, çevre temizlik, ilan ve
reklam vergilerine ait taksit
ödemelerine ilişkin bilgilendirmede
bulunan Serdivan Belediyesi, ilk tak-
sit ödemelerinde son günün 31
Mayıs 2024 olduğunu belirterek,
vatandaşlara geç kalınmaması
yönünde hatırlatmada bulundu.

Vatandaşların, Serdivan Beledi-
yesi veznelerinden veya
www.serdivan.bel.tr internet
adresine girerek online işlemler
üzerinden günün her saatinde
kredi kartıyla borç
ödemelerinin yapılabileceği be-
lirtildi.

� BASIN BÜLTENİ

Serdivan Belediyesi’nden
vergi borcu hatırlatması

MÜSİAD Sakarya heyeti
tarafından gerçekleştir-
ilen ilçe ziyaretlerine
Hendek’le devam etti.
Hendek’te bulunan
üyeler ile birlikte gerçek-
leştirilen istişare ve has-
bihal toplantısına
Hendek Belediye
Başkanı İrfan Püsküllü
de katılım sağladı.

T oplantıya ilişkin sosyal medyadan
paylaşım yapan MÜSİAD Sakarya,
“İlçe ziyaretlerimiz kapsamında
Hendek’te bulunan üyelerimizle
birlikte İstişare ve Hasbihal Toplan-
tısı gerçekleştirdik. Toplantımıza
Hendek Belediye Başkanı Sayın
İrfan Püsküllü katılım sağladı. Sayın
Başkanımıza ve üyelerimize katılım-
ları için teşekkür ederiz” ifadelerine
yer verdi. � YAŞAR İZMİRLİ

MÜSİAD’dan Hendek’te
istişare toplantısı

MÜSİAD Sakarya heyeti, Hendek’teki üyelerle Belediye Başkanı İrfan
Püsküllü’nün katılımıyla istişare ve hasbihal toplantısı gerçekleştirdi

‘Erenler için kolları sıvadık’



Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı, sokak hay-
vanlarıyla ilgili düzenlemenin Türkiye Büyük Millet
Meclisi (TBMM) kapanmadan görüşüleceğini
düşündüğünü belirterek, "Adalet, Çevre, Şehircilik
ve İklim Değişikliği, İçişleri ve bizim bakanlığımız
işbirliğinde çalışılıyor. Her kurumun sorumlulukları
var. Herkes sorumluluklarını yerine getirecek, yasal
düzenleme gerekiyorsa yapılacak" dedi. Tarım ve
Orman Bakanı İbrahim Yumaklı, Cumhurbaşkanlığı
Külliyesi'nde gerçekleştirilen Kabine Toplantısı'nın
ardından basın mensuplarının sorularını yanıtladı.

Sahipsiz hayvanlarla ilgili düzenlemeye ilişkin soru üz-
erine Yumaklı, şu ifadeleri kullandı: "Sokak hayvan-
larıyla ilgili düzenlemede Meclis takvimini
bilmiyorum ama bu yıl Meclis kapanmadan
görüşülür diye düşünüyorum. Adalet, Çevre, Şehir-

cilik ve İklim Değişikliği, İçişleri ve bizim bakan-
lığımız işbirliğinde çalışılıyor. Her kurumun sorum-
lulukları var. Bakanlıklar, belediyeler, kurumlar...
Daha önce de söylediğimiz gibi herkes sorumluluk-
larını yerine getirecek, yasal düzenleme gerekiyorsa
yapılacak, şimdi biz o kısımdayız. O devreye girdik-
ten sonra herkes sorumluluklarını yerine getirecek."

� HABER MERKEZİ

Bir cinayet düşünün…
Siyasi bağlantısı ısrarla görmezden geliniyor ama öbür

yandan bu cinayet ülke siyasetinin dizaynında kulla-
nılıyor.

Ülke siyasetinin dizaynında kullanıldığının apaçık
göstergesi, bir yılı geçkin bir süredir iddianamenin bile
yazılmaması ve üzerinden iki seçimin geçmesinin
beklenmesi…

Siyasi bağlantısının görmezden gelindiğinin göstergesi
de 16 ay sonra yazılan iddianamede siyasi bağlantıdan
hiç söz edilmemesi…

Haliyle aile başta olmak üzere adalet arayışında olan
herkes iddianamenin bu kısmına itiraz ediyor.

Mesela, Merhum Başbuğ’un son Ocak Genel Başkanı,
Zafer Partisi Sözcüsü Azmi Karamahmutoğlu,

Diyor ki; “Bu siyasi cinayetin mahkemeye sevk
edilmesinin 16 ay sürmesinin yani geciktirilmesinin
yine siyasal amaçlarla yapıldığı, siyasal amaçlarla bu
dosyanın bekletildiği, seçimden seçime bekletildiği, her
defasında seçim sonrasına bekletildiği kamuoyunda
şüphe ile karşılanmıştı. Geciktirilmesinin şüphesi kamu-
oyunun zihninde siyasal amaçlarla yapıldığına ilişkin
bir değerlendirmeye tabiidir.

22 şüphelinin mahkemeye sevk edildiği dava
dosyasında tetikçileri görebiliyoruz, yardım ve yataklık
yapanları görebiliyoruz fakat Ülkü Ocakları Genel
Başkanlığı yapmış bir ülkücünün katili olan tertipçileri,
bu cinayet emrini veren kişi veya kişileri, azmettiricileri
göremiyoruz.

Siyasi cinayeti işleyenleri tetikçilerinden başka karar
alıcıların kimler olduğunu dosyada göremiyoruz.
Bunun karartıldığını hatta dosyadan uzak tutulmaya
çalışıldığını görüyoruz.

Bundaki maksat elbette çok açık; Sinan Ateş cinayeti
daha ne kadar süre ile politik bir şantaj, tehdit unsuru
olarak kullanılacaktır?

Belli ki Sinan Ateş siyasi cinayeti, bir ülkücünün
katillerinin tepesinde Demokles’in Kılıcı gibi sallan-
dırılmaya devam edecektir ve muhataplarını yani eline
ülkücü kanı bulaşmış olanları politik rehin olarak
tutmak maksadıyla kullanılacaktır.

Elinde ülkücü kanı bulunan bazı siyasi kadrolar,
adeta muktedirler tarafından rehin alınmıştır.”

Ve Azmi Başkan, yargıya müdahale olduğunu, bu
siyasi cinayetten menfaat devşirenlerin bulunduğunu
iddia ederken, haksız mı?

Var olsun İsmail Saymaz…
Pek çok Ülkü devi(!) kulağının üstüne yatarken, Rize

Ülkü Ocaklarında içtiği bir bardak çayın hakkını veren
İsmail Saymaz…

“Bir siyasi suikast nasıl karartılır ve suçlular nasıl
korunur, görmek istiyorsanız, Sinan Ateş iddiana-
mesine bakacaksınız” diyor.

Ve ekliyor;
“Sinan Ateş’in kim olduğu bile belirtilmiyor. Yalnızca

“Hacettepe Üniversitesi Tarih Bölümünde akademisyen
olduğu” yazıyor. Ateş’in öldürülmesine sebep vasfı bu
muydu?

Eski Ülkü Ocakları Genel Başkanı olduğu gizleniyor.
Ateş’in niçin öldürüldüğünü de yazmıyor.
Mahalle kavgasında mı, sokakta birine yan baktı diye

mi, alacak verecek meselesinden mi...
Niçin? İddianamede, yanıt verilmiyor.
Halbuki Ateş’in Ülkü Ocakları Genel Başkanlığı

görevinden el çektirildikten sonra mevcut yönetim
tarafından “FETÖ’cü” diye hedef gösterildiği ve tehdit
edildiği malum. Tüm Türkiye’nin bildiği cinayet
sebebini savcı bilmiyor!

İddianameye göre ortada bir örgüt de yok. ‘Toplu suç’
varmış.

Sanıkların bir örgüt oluşturmadığı ve toplu suç için
buluştukları iddia ediliyor. Ancak cinayeti hangi amaç
doğrultusunda işledikleri yazılmıyor.

Suikastın siyasi bağlantıları ve azmettiriciler özenle
saklanıyor. MHP ve Ülkü Ocakları’ndan söz edilmiyor.

MHP, iki yerde geçiyor. Eski Ülkü Ocakları Genel
Başkan Yardımcısı Emre Yüksel’in MHP üyesi
olmadığına ilişkin ifadesinde, bir... “06 MHP...” plakalı
araç hakkındaki bilgide, iki.

Ülkü Ocakları ise sanıkların Sinan Ateş’i eski Genel
Başkanı olarak bildikleri şeklindeki ifadelerde anılıyor.

İddianameye de giren, Tolgahan Demirbaş’ın
suikastten sekiz ay önce Komiser Mustafa Ensar Aykal’la
yazışmaları araştırılmamış. Demirbaş, Ateş’in cep
telefonunu vererek, adres bilgisinin sorgulanmasını
istiyor.

Bakın, ne yazıyor:
Demirbaş: Amirim, bizim GB (Genel başkan) istedi

de. Telefon numarası bu. Adres lazım bize, sana zahmet
olmazsa.

Aykal: Reis önceki gb’ye çıkıyor bu numara.
Demirbaş: Aynen reis, onun ipini çekmişler.
Demirbaş’a “GB kim” sorusu yöneltilmiyor.
Ülkü Ocakları Genel Başkanı Ahmet Yiğit Yıldırım’ın

bu bilgiyi neden istediği sorulmuyor.
“İpini çektiler” ifadesi ile neyi kastettiği soruluyor.
O da şu yanıtı veriyor:
“Mersin’deki saldırıdan sonra Ateş’e karşı Türkiye

genelinde ve camia içerisinde tepki oluşmuştu. Ateş’in
camiadan dışlandığını ve camia ile bağı kalmadığını
kastetmiş olabilirim. Başka türlü bir anlam çıkarılması
mümkün değildir.”

Demirbaş’ın yalan söylediği çok aşikar.
Acı olan ne, biliyor musunuz...
Demirbaş’ın ifadelerinde geçen ‘Mersin Olayı’na

iddianamede hiç yer verilmiyor.
Arkası yarın…

Erol AFŞAR
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Siyaseti dizayn eden ama
siyasetle alakası olmayan

bir cinayet dosyası!

S akarya Büyükşehir Belediyesi Su ve Kanalizasyon
İdaresi (SASKİ), altyapı çalışmalarını şehir genelinde
aralıksız şekilde sürdürüyor. Bu kapsamda içme
suyu sorunu yaşayan Sapanca Kurtköy Mahallesi’ne
çözüm ulaştıran SASKİ, bölgede 8 bin metrelik yeni
hattın imalatına başladı. Şahinkaya bölgesinden
çıkartılan kaynak suyu ile entegre şekilde çalışacak
hattan elde edilen su, bölge sakinlerinin musluk-
larına güvenli ve sağlıklı bir şekilde taşınacak.

“ARA VERMEDEN ÇALIŞILACAK”

Özverili şekilde devam eden çalışmalar sayesinde
hattın 3 kilometrelik kısmı kısa sürede tamamlandı.
Çalışmaları devam eden 5 kilometrelik kısmın ise
yakın zamanda tamamlanması hedefleniyor. Yakın
zamanda tamamlanacak hat imalatı ile Kurtköy Ma-
hallesi’nin sorunlarına çözüm olacak ekipler daha
sonra aralıksız şekilde diğer bölgelerde çalışmaya
başlayacak. � BASIN BÜLTENİ

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı ve
Seçim İşleri Başkanı Ali İhsan
Yavuz, Sakarya Şube Başkanı İs-
mail Filizfidanoğlu'nun ev
sahipliğinde gerçekleştirilen
'MÜSİAD Ticaret Ofisi İş
Geliştirme Toplantısı'na katıldı.
Toplantıya katılan Yavuz, değerli
bilgilerini paylaşarak katılımcılara
önemli görüşler aktardı.

T oplantının açılışında konuşan Ali
İhsan Yavuz, iş dünyasının önem-
ine vurgu yaparak, ekonomik
kalkınmanın ve istihdamın artırıl-
ması için işbirliği ve dayanışmanın
önemine dikkat çekti. Katılımcılar,
Yavuz'un paylaştığı değerli bilgiler
için teşekkürlerini iletti ve AK Par-
ti'nin ekonomi ve iş dünyasıyla il-
gili politikalarına olan desteklerini
belirtti.

T oplantının sonunda, MÜSİAD
Sakarya Şubesi'nin yeni üyeleri
olan Yaşar Kasar, Büşra Duygu
Alptekin ve Miraç Evin'e 'Üyelik
Kitlerini' takdim edildi. Yeni
üyeler, MÜSİAD ailesine katılmak-
tan duydukları memnuniyeti dile
getirerek, işbirliği ve dayanışma
içinde hareket etmek için el-
lerinden gelen desteği sağlayacak-
larını ifade etti.

MÜSİAD Ticaret Ofisi İş Geliştirme
Toplantısı, iş dünyasının önemli

isimlerini bir araya getirerek, işbir-
liği ve iş geliştirme fırsatlarını artır-
mayı hedefleyerek başarılı bir
şekilde gerçekleştirildi. Katılımcılar,
önemli konuların ele alındığı ve
değerli bilgilerin paylaşıldığı
toplantının verimli geçtiğini belirtti.

� BASIN BÜLTENİ

Ali İhsan Yavuz MÜSİAD toplantısında

Sokak hayvanları düzenlemesi
bu yıl Meclis’te olacak

Su sorununa kısa sürede çözüm
Büyükşehir Belediyesi, Sapanca’nın yüksek kesimlerinde başlattığı altyapı çalışmaları ile
Kurtköy Mahallesi’nin içme suyu sorununu 8 kilometrelik yeni hat ile çözüme kavuşturacak

Işıksu’dan 3 pazar yeri müjdesi
Adapazarı Belediye
Başkanı Mutlu
Işıksu, Güneşler,
Korucuk ve 15
Temmuz Camili-
Karaman Kapalı
Pazar Yerlerinin
tamamlandığını
belirterek çok
yakında açılışlarının
yapılacağını duyurdu

Adapazarı Belediye Başkanı Mutlu Işıksu, projeler
hakkında müjdeler vermeye devam ediyor. Son olarak
yaptığı paylaşımda 3 yeni Pazar yerinin müjdesini
veren Işıksu, Güneşler, Korucuk ve 15 Temmuz
Camili-Karaman Kapalı Pazar Yerlerinin tamam-
landığını belirtti.

“HEP BİRLİKTE, DAHA İLERİYE”

Başkan Işıksu; “Şehrin kalbi Adapazarı'mıza güzel bir
pazar yeri daha kazandırıyoruz. Güneşler, Korucuk ve
15 Temmuz Camili-Karaman Kapalı Pazar Yerlerimiz
tamamlandı, çok yakında açılışlarını yapıyoruz. Te-
pekum-Yenigün Kapalı Pazar Yeri ve Park Alanı in-
şaatımız da hızla devam ediyor. Çalışmaları yerinde
inceleyerek kıymetli hemşehrilerimizle sohbet ettik.
İnşaallah böylelikle Adapazarı'mızda açık pazar yeri
kalmamış olacak. Adapazarı'mıza yakışan, ihtiyaçları
gideren eser ve hizmetlerimizle hep birlikte, daha
ileriye...” ifadelerine yer verdi. � YAŞAR İZMİRLİ

Sakarya Büyükşehir Belediyesi,
Sakarya’nın görünen çehresini yenilemeye
ve daha modern bir görünüme ulaştırmaya
devam ediyor. Yaz sezonuna hazırlık
yapan Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı
ekipleri Aziz Duran Parkı, Sakarya Park,
Karaman Park ve şehrin dört bir yanında

yoğun bir yenileme çalışması yürütüyor.
Bu alanlardaki kent mobilyalarını (banklar
ve verandalar) sil baştan yenileyen, yeni ve
modern tasarımlı mobilyaları montajlayan
ekipler, ayrıca Sakarya Park’taki 57 adet
çardak, onarılarak boyandı ve yeni yüzüne
kavuştu.

YENİ VE GÖRSEL PARK ALANLARI
Park ve bahçelerdeki tüm detayları

yeniden ele alan Büyükşehir, şehri yeni ve
görsel park alanlarıyla yaz sezonuna
hazırlıyor. Ekipler, vatandaşların
çocuklarıyla birlikte vakit geçirdiği park
alanlarında mesaisine bir süre daha devam
edecek.

“TÜM BİRİMLERİMİZ ÇALIŞIYOR”
Yapılan açıklamada, “Sakarya’mızın tüm

park ve sosyal alanlarını yepyeni bir yüze
kavuşturmak için birimlerimizle
çalışıyoruz. Şehrimizi yeni, estetik, temiz
bir şehir estetiğiyle donatıyoruz. Şehrin dört
bir yanında yaza hazırlık çalışmalarımız
devam ediyor. Vatandaşımız yeni, modern
ve estetik bir şehir görüntüsüyle yaza
merhaba diyecek” denildi.

� BASIN BÜLTENİ

Sakarya’nın çehresi
Büyükşehirle değişiyor

Büyükşehir Belediyesi, kent mobilyalarını değiştirerek
park ve sosyal donatı alanlarını yaza hazırlıyor
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E vrenköy Mahallesinin tanınmış Kızıl ailesinden Hatice ve
Metin çiftinin biricik oğlu olan Muhammed Emir Pazar
günü gerçekleşen eğlence ile birlikte sünnet organizasy-
onu yapıldı. H. Ebubekir Sakisa ve Mehmet Salih Kızıl’ın
torunlarının sünnet cemiyetini görmenin sevincini yaşa-
manın yanında sünnet çocuğunun amcası olan Sinan Kızıl
sünnete gelen dost ve akrabalarının sünnet törenine katıl-
malarından dolayı duyduğu sevincini Bizim Sakarya
Gazetesi muhabiri İsmail Aydın aracılığı ile paylaştı.

� İsmail AYDIN

Anadolu Gençlik Derneği (AGD) Sakarya Şube
Üniversite Komisyonu öncülüğündeki etkinlikte
kampüs içerisindeki helikopter pisti alanına kuru-
lan çadırlarda nöbet beklemeye başlayan öğren-
ciler, burada saldırıların yansıtıldığı fotoğraf sergisi
de açtı. Ziyaretçilere ikramda bulunulan alanda
dilek ve temennilerin yazıldığı pano da hazır-
landı. Grup adına açıklama yapan Anadolu Genç-
lik Derneği Sakarya Şube Üniversite Komisyon
Başkanı Muhammed Şimşek, 7 Ekim'den bu yana
İsrail tarafından yapılan sistemli soykırımın insan-
lık tarihinin en kanlı vahşetleriyle devam ettiğini
söyledi.

ONURLU BİR DİRENİŞ

S aldırılarda 15 binden fazla çocuğun, 10 binden
fazla kadının öldürüldüğünü, hastanelerin hedef
alındığını, yeni doğmuş bebeklerin vahşice ka-
tledildiğini ifade eden Şimşek, "İnsanlık tarihinin
en kanlı soykırımına karşı yeryüzündeki her bir
bireyin insanlık onurunun sesi olarak tepki ver-
mesi insan olmanın temel gereksinimlerinden
biridir. Anadolu Gençlik Derneği Üniversite
Komisyonu olarak 81 ilde üniversitelerde kampüs
intifadamızı başlattık ve direniş çadırlarımızı kur-
duk." dedi. İsrail'in kanlı terör eylemlerinin
başladığı ilk günden beri tüm dünyada insanların
siyonistlerin bu soykırımına kaşı büyük tepkiler
ortaya koyduğunu aktaran Şimşek, son olarak AB-
D'de bulunan seçkin üniversitelerde öğrenci ve
akademisyenlerin Gazze'de 200 günü aşkın
süredir devam eden İsrail soykırımına karşı onurlu
bir direniş başlattığını anımsattı.

“DESTEĞİMİZİ İLAN EDİYORUZ”

ABD de bulunan üniversitelerde başlayan ve "Kam-
püs İntifadası" olarak ifade edilen eylemlerin,
dünyanın farklı ülkelerinde bulunan seçkin
üniversitelere yayılarak küresel bir tepki haline
dönüştüğünü vurgulayan Şimşek, "Bizler de bu-
radan bu onurlu tepkiye desteğimizi ilan ediy-
oruz. İsrail tarafından Gazze'de yapılan sistemli
soykırıma karşı durmak adına insanlığın sesi
olarak demokratik tepkilerini ortaya koyan
öğrenci ve akademisyenleri selamlıyoruz." diye
konuştu. İnsani ve hukuki bir çerçevede gerçek-
leşen tepkilerin şiddet yoluyla bastırmaya çalışan
başta ABD ve Almanya olmak üzere Batı
ülkelerini kınadıklarını dile getiren Şimşek, şun-
ları kaydetti:

8 MAYISTA SONLANDIRILACAK

İ srail tarafından yapılan katliam ve soykırımların en büyük destekçisi olan
ABD, Almanya ve diğer Batı yönetimlerinin bir yandan tüm dünyaya
insan hakları, ifade özgürlüğü ve demokrasi dersi verirken diğer yandan
kendi içerisinde insanlık tarihinin en büyük vahşetlerinden birisine karşı
insani tepkilerini gösteren öğrenci ve akademisyenlere yönelik sergilediği
sert ve tahammülsüz tavrı kabul edilemez bulduğumuzu kamuoyuna ilan
ediyoruz. Şunu da ifade etmek isteriz ki, yaşananlar Batının demokrasi,
ifade özgürlüğü ve insani değerler konusundaki ikiyüzlülüğünü bir kez
daha ortaya koymuştur. Son sözümüz şudur; İnsanlık onuru galip gelecek,
siyonist vahşet son bulacak ve nehirden denize özgür Filistin kurulacak-
tır. Zafer inananlarındır ve zafer yakındır." Açıklamanın ardından tekbir
getiren öğrenciler, Filistin bayrağı açtı. Öğrencilerin 8 Mayıs'ta son-
landıracakları çadırdaki nöbeti sürüyor. � AA

Öğrenciler Gazze için
çadır nöbeti başlattı

Sakarya Üniversitesi
öğrencileri, Gazze'deki

saldırıları protesto etmek
ve ABD de bulunan

üniversitelerde başlayan
eylem hareketine destek

olmak amacıyla çadır
nöbeti tutuyor

Turizm MYO
çocukların yanında

Sakarya Uygulamalı Bilimler
Üniversitesi (SUBÜ) Sapanca
Turizm Meslek Yüksekokulu,
çocuklara yönelik etkinlikler
düzenlemeye ve etkinliklerde yer
almaya devam ediyor. Bu kapsamda
ilçedeki çocuk şenliğine katılan
Sapanca Turizm MYO, Öğretim
Görevlisi Evrim Karaca’nın
hazırladığı muffinler; Müdür Prof.
Dr. Şevki Ulema, Müdür Yardımcısı
Öğretim Görevlisi Arzu Özel
Yılmazcan ile Pastacılık ve
Ekmekçilik Programı öğrencileri
tarafından şenliğe katılan çocuklara
ikram edildi. Ayrıca Turizm ve

Seyahat Hizmetleri Programı
öğrencileri ise yüz boyama faaliyeti
gerçekleştirdi. Şenlikte yer alan
Sapanca Belediye Başkanı Arda
Nihat Şahin de SUBÜ’nün standını
ziyaret etti. Turizm Fakültesi’nde
bulunan gastronomi mutfağında
gerçekleştirilen diğer etkinlikte ise
Öğretim Görevlisi Evrim Karaca
liderliğinde Aşçılık Programı ile
Pastacılık ve Ekmekçilik Programı
öğrencilerinin katılımıyla çocuklar
için ‘Pizza Atölyesi’ düzenlendi.
Çocuklara pizza yapmanın
incelikleri anlatıldı.

� BASIN BÜLTENİ

SUBÜ Sapanca Turizm MYO’nun çocuklara yönelik
etkinlikleri kapsamında çocuk şenliğinde muffin dağıtımı
yapıldı ve gastronomi mutfağında ‘Pizza Atölyesi’ düzenlendi

Muhammet Emir sünnet oldu



Tarihte Tuzla’ya ilk kez yenildik,
acemice..

Hem de en usta zamanımızda!.
Futbol kumar değil.. Formayı Di-

no’ya verirdim, Kabongo beklerdi,
Roshi gibi..

Ben Tuncay Şanlı’nın yerinde ol-
sam, 6 Hasan, 8 Sinan, 10 Burak ya-
pardım, olur biterdi..

Böyle maçları yüzlerce kez oyna-
mışlar, Tuzla’ya leblebi gibi gol atar-
dık, herkes işine bakardı..

Sakarya’nın gönlüne girerdim,
Fenerbahçe’ye göz kırpardım, hayal-
lerime koşardım..

Daha 42 yaşındaydım, magazin
biter, spor dolu günler başlardı..

Hem Sakaryaspor’a, hem de ken-
dime kariyer katardım..

Zaten parayla işim yok, otelim var,
villalar dizi dizi, manevi parsayı
toplardım..

Şanlı Tuncay bindiği dalı kesti!.
Tamam.. İlk 11’de şans verdiğin 22

yaşındaki Samed Onur idmanlarda
sol ayağıyla örümcek ağlarını alıyordu
ama 15 bin taraftar önünde oynamak
başka, herkes sen değildi..

Sen Fenerbahçe’ye transfer olduğun
ilk yıl formayı kaptın, uçtun..

Futbola nokta koyduğun yer
Hindistan!.

Olsun.. Parayı bulmuştun.. Hocalı-
ğa milli takımda Fatih Terim’in
yanında milli oyunculara moral ver-
mek için başlamıştın, Nihat Kahveci
ile..

TRT’de yorumculuk yaptın, sar-
madı..

Üç kez kulüp takımı çalıştırdın, hep
Sakaryaspor..

Demek ki şehrinin takımı sana
kucak açmış, üçüncü de uçtun..

“28 maç, 53 puan” süper puan..
Maç başına 2 puana yakın, zirve

puanı..
Ancak son 5 maçın karakucak..
Ortaya bir sistem koyamadın, bir 11

bulamadın, rotasyon çılgınlığın
başımızı döndürdü..

Spor basınıyla hiç iletişim kura-
madın, önemli değil ama takımla
iletişimin önemliydi, yönetimle so-
runun yoktu, yardımcılarınla duy-
madık ancak kaptan Burak
Süleyman’ı kırmışsın..

Son paylaşımından anladık..
“Haklı çıkmadan dinlemezler, bir

de suçlu çıkarırlar” paylaşımı Burak
Süleyman’ı da Sakaryaspor’dan ko-
pardı..

Oysa Tuzlaspor maçı saha da
oynanmıştı, Burak Süleyman sosyal
medyadan paylaşım yaptı, yandı,
yandık..

Belki de uyandık..
Yarım yamalak finaller çok oy-

nadık..
6-7 yıl önce Beykan’larla Mersin’e

Afyon’la oynayacağımız finale bir
gidişimiz vardı, final başlamadan
Sakarya’da bitmişti..

Neyse..
Burak Süleyman’ın bu paylaşımına

kadar Sakaryaspor’da Burak Süley-
man diye bir kriz yoktu.. Hatta taraf-
tarın gözbebeğiydi, Burak Süleyman..

Adapazarı’nın Hafız’ı..
Tuzlaspor maçına yedek kulübe-

sinde başlamış, 60’ta Samed Onur’un
yerine sahaya salınmıştı..

Oyuna girdikten bir dakika sonra
ceza sahası içinden kaleyi buldurmuş,
top direkten dönmüştü..

70’te bu kez 30 metreden vur-
muştu, kaleci kornere çeldi..

Maçta iki kırılma noktası, ikisinde
de Burak Süleyman imzası..

Demek ki Burak ilk 11’de ol-
malıydı..

İki şutundan biri gol olsa 30 Ma-
yıs’ta oynayacağımız finale hazır-
lanacaktık..

Komşu’ya belki de U19 takımıyla
gidecektik!.

Neyse..
Ben başkan olsam, Burak Süley-

man’ı bu paylaşımı yaptı diye kadro
dışı bırakmazdım..

Kocaeli maçında ilk 11’de Sakar-
yaspor’un kaptanı olarak sahaya
salardım, komşu düşünsün, top Burak
Süleyman’da olsun..

Ben Burak Süleyman’ı tek sebeple
kadro dışı bırakırdım, Pazar günü
dördüncü sarı kartı görseydi..

Tuzlaspor maçında sonradan oyuna
girmişti.. Üç sarı kartla sınırdaydı ve
öyle veya böyle dördüncü sarı kartı
görse işte o zaman, işte o zaman
kadro dışı bırakırdım..

Görmediyse, eski takımına karşı
oynamak istiyor, arkadaşlarını seviyor,
yarışta var..

Sakaryaspor’un maç boyunca rakip
kaleye saldığı iki şutta da Burak
Süleyman imzası varsa ve Burak
Süleyman düşse ben sosyal medyanın
tuzağına düşmez, Burak Süleyman’la
finali oynardım..

Şu saatte bile dönecek bir yol varsa

dönerim, yolun güzelliği aşkına,
Sakarya aşkına..

Şehirden esnaf kardeşim Nuri
Yılmaz’a başsağlığı dileklerimi ilet-
mek istiyorum.. Annesi Emine
Yılmaz’ı kaybetti, Kuruçeşme’de top-
rağa verdik, rahmet diliyorum..

Aynı gün Serdivan Mübadilleri Der-
neği muhteşem bir açılışa Petrades
Garden’da imza attı, 44 yıldır
Serdivan’dayım, böyle dayanışma
görmedim, emeği geçenleri hayırlara
vesile olması dileklerimle kut-
luyorum..

Böyle göç görülmedi, Akhisar-
Serdivan kardeşliği bir kez daha
tescillendi, Serdivan el ele, Serdivan
tek yumruk..

SANTRA HARİCİ

Yolun bu kadar
Kısa olduğunu bilseydim

Hiç uzatmazdım (2)
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Cavit DERELİ

Sakarya aşkına..

15 Mayıs’tan itibaren Ayçiçeği Bisiklet Vadisi’nde
yeniden Bike Fest rüzgarı esecek

MTB Dağ Bisikleti
Eliminatör Dünya
Kupası, 2024
MTB Cup ve
dünyanın en
prestijli bisiklet
yarışı Tour Of
Sakarya (yol
bisikleti) ile
şehirde büyük
heyecan
yaşanacak.

Sakarya’nın
kalbinden
geçecek olan
nefes kesen
yarışların
takvimini Başkan
Yusuf Alemdar
paylaştı, bu
paylaşıma göre
15 Mayıs’tan
itibaren yaz
sezonuna
heyecan dolu bir
Bisiklet Festivali
ile giriyoruz.

Başkan Alemdar Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde

Açılış seronomisi 15 Mayıs’ta

4 farklı günde Tour Of heyecanı

S akarya Büyükşe-
hir Belediye
Başkanı Yusuf
Alemdar, şehirde
her yıl yaz se-
zonu başlarken
gerçekleşen Bisik-
let Festivali ile il-
gili sporseverlerin
merakla beklediği
gelişmeyi pay-
laştı.

C umhurbaşkanlığı Külliyesi’ni zi-
yaret eden Büyükşehir Belediye
Başkanı Yusuf Alemdar, Cumhur-
başkanlığı İdari İşler Başkanı Metin
Kıratlı’yla bir araya geldi. 2024
Sakarya Bike Fest ile ilgili temaslarda
bulunan Başkan Alemdar, müjdeli
haberi verdi ve takvimi paylaştı.

Paylaşımda “2024 Sakarya Bisiklet Festivali
öncesinde Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’ndey-
dik. Cumhurbaşkanlığı İdari İşler Başkanımız
Sayın Metin Kıratlı ile görüştük. Cumhur-
başkanlığımızın himayeleriyle her zaman güç
kattığı Sakarya Bike Fest’e ilişkin bilgileri pay-
laştık. Sıcak ilgileri, nazik ev sahiplikleri için
teşekkür ediyorum” ifadeleri kullanıldı.

Buna göre Sakarya Bike Fest, bu yıl 15-26 Mayıs
arasında yani haftaya yapılacak. Festival “Gelecek
İçin Pedal Çevir” mottosuyla 15 Mayıs’ta Ayçiçeği
Bisiklet Vadisi’nde yapılacak açılış seronomisiyle
start alacak. 16 Mayıs’ta ise vadide MTB Cup
yarışları yapılacak.

1 7 Mayıs’ta ise dünyanın en prestijli ve yol bisik-
leti yarışlarında en üst kategoriler arasında yer
alan ‘Tour Of Sakarya’ yarışları büyük heyecana
sahne olacak. Vatandaşların merakla beklediği ve
4 farklı günde gerçekleştirilecek yarışlar görsel bir
şölene dönüşecek.

Sakarya’da Dünya Kupası

Dağ bisikleti MTB Cup’ın gece yarışı ise 18
Mayıs’ta vadi içindeki parkurda koşulacak. En
büyük organizasyon ise 26 Mayıs’ta yapılacak
MTB Dağ Bisikleti Eliminatör Dünya Kupası
olacak. Bu yarış yüzlerce ülkeden canlı olarak
takip edilecek. � Rabia KAYA
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Acun Ilıcalı Halı Saha Futbol Turnuvası’nda final heyecanı yaşandı

Şampiyon Nass Gayrimenkul kupayı
Erenler Belediye Başkanı Şenol Dinç’in
elinden aldı, başkan Sinan Ay çok mutlu

İZMİR’E GİDİYORUZ

Acun Ilıcalı Halı Saha Futbol Turnuvası final maçlarıyla sona erdi.
Terzioğlu Halı Sahası’nın ev sahipliği yaptığı turnuvanın finalinde
Nass Gayrimenkul ile Narin Simit kozlarını paylaştı. Erenler
Belediye Başkanı Şenol Dinç ve taraftarların büyük ilgi gösterdiği
müsabaka nefesleri kesti. Müsabakayı Hakan Soylu’nun (2) gol-
leriyle 2-1 kazanmayı başaran Nass Gayrimenkul şampiyon oldu.
Narin Simit’in tek sayısı Sinan Çınar’dan geldi. Şampiyonluğu
kazanan Nass Gayrimenkul ilimizi İzmir’de yapılacak Türkiye
Şampiyonası’nda temsil etme hakkı kazandı.

ÇOK MUTLUYUZ

Maçın bitimiyle birlikte şampiyonluğu kazanan Nass Gayri-
menkul de büyük mutluluk yaşandı. Sevincini oyuncularla bir-

likte kutlayan Kulüp Başkanı Sinan Ay, hak ettikleri bir
şampiyonluk elde ettiklerini söyledi. Başkan Ay, “Oynadığımız
maçların tamamını kazanarak kupayı kazandık. Böylece ilk
hedefimize ulaşmış olduk. Şimdi önümüzde Türkiye Şampiy-
onası var. Oraya da iyi hazırlanıp Sakarya’yı en iyi şekilde tem-
sil etmeye devam edeceğiz” dedi.

� Osman KARSLI

Terzioğlu Halı Sahası’nda oynanan finalde Narin Simit’i 2-1 ile geçen Nass Gayrimenkul şampiyon oldu, büyük sevinç yaşandı.

Acun Ilıcalı Halı Saha Fut-
bol Turnuvası’nın Sakarya
ayağında final heyecanı
büyük coşkuyla yaşandı.

Kupayı Erenler Belediyesi Başkanı Şenol Dinç verdi

En iyi kaleci ödülünü Kaya Dekoras-
yon kalecisi Halil aldı

Terzioğlu halı saha sahibi Yüksel Terzi’ye
plaket takdim edildi.

Maçın adamı seçilen Hakan Soylu ödü-
lünü Samet Göktürk’ten aldı

Nass gayrimenkul de Agah Şen 39 golle
kral oldu.



Cavit DERELİ 10’da
Sakarya aşkına..

TRENDYOL 1. LİG PUAN DURUMU
TAKIMLAR O G B M A Y P
1-EYÜPSPOR 33 23 3 7 73 31 72
2-GÖZTEPE 33 21 6 6 59 19 69
3-SAKARYASPOR 33 16 9 8 48 35 57
4-BODRUM FK 33 15 11 7 42 21 56
5-ÇORUM FK 33 16 8 9 54 34 56
6-KOCAELİSPOR 33 16 7 10 48 39 55
7-BANDIRMA 33 13 11 9 49 31 50
8-G.BİRLİĞİ 33 13 11 9 38 32 50
9-BOLUSPOR 33 14 8 11 31 34 50
10-ERZURUM FK 33 12 11 10 30 30 44
11-MANİSA FK 33 9 13 11 40 38 40
12-ÜMRANİYE 33 11 7 15 38 46 40
13-K.ÖRENGÜCÜ 33 10 9 14 33 42 39
14-TUZLASPOR 33 9 10 14 34 46 37
15-ADANASPOR 33 10 6 17 27 45 36
16-ŞANLIURFA 33 8 11 14 30 37 35
17-ALTAY 33 5 3 25 15 75 9
18-GİRESUNSPOR33 2 4 27 15 69 7
NOT: ALTAY, ERZURUMSPOR VE

GİRESUNSPOR’UN 3’ER PUANI SİLİNDİ

LİGDE SON HAFTA PROGRAMI
10.05.2024

14:00 KEÇİÖRENGÜCÜ ALTAY
17:00 GİRESUNSPOR ÜMRANİYESPOR

11.05.2024
16:00 TUZLASPOR GENÇLERBİRLİĞİ

KOCAELİSPOR SAKARYASPOR
GÖZTEPE BODRUM FK
BOLUSPOR ÇORUM FK
ADANASPOR BANDIRMA SPOR
ERZURUMSPOR FK EYÜPSPOR
ŞANLIURFASPOR MANİSA FK

B u yenilginin ardından Sakaryaspor, Tuncay Şanlı ile
yollarını ayırırken yönetim aynı saatte Teknik
Direktör Coşkun Demirbakan ile anlaşma sağladı.
Sakaryaspor ile yolları ayrılan Tuncay Şanlı, sosyal
medya üzerinden yaptığı paylaşımda “Duruşumuz
aynı yolumuz belli. Ben ve ekibim elinden geleni
yapmıştır. Atkılılar sonunda kazanacaktır. Bu
süreçte desteklerini esirgemeyen Sakaryaspor
taraftarına teşekkür ederim” ifadelerine yer verdi.

� Cavit DERELİ

Sakaryaspor’la 28 maçta 53 puan toplayan Tuncay
Şanlı başarılıydı ancak Sakarya’da 2-0 yenildiği son

Tuzlaspor maçında Burak Süleyman ve Sinan Kurt
gibi tecrübeli futbolculara ilk 11’de şans vermeyince

kredisini tüketti.

Trendyol 1. Lig’in 33. haftasında
Sakaryaspor sahasında Tuzlaspor’a

2-0 mağlup olunca yönetim
teknik heyette değişikliğe gitti

Atkılılar
sonunda
kazanacaktır

Lig’de son
haftaya üçüncü
giren
Sakaryaspor’u
Kocaelispor
deplasmanına
Coşkun
Demirbakan
ve ekibi
hazırlıyor

Tuncay Şanlı ile yollarını ayıran Sakaryaspor,
Kocaelispor ile oynanacak maç öncesi ilk antrenmana

Teknik Direktör Coşkun Demirbakan ile çıktı

İdman öncesinde açıklamalarda bulunan

Demirbakan “İzlediğim maçlarda gördüm,

bir düşüş var. Zaten düşüş olmasaydı ben

burada olmazdım. Yönetim teknik heyeti

değiştirme gereği duymazdı.

Bir çare olursam ne mutlu bana” dedi

Geçen hafta
Giresun’a taraftar

olarak giden
Mehmet Akyüz

bu hafta
yardımcı antrenör.

Sakaryaspor’la
iki play-off
kaybeden
Coşkun
Demirbakan
16 yıl sonra
göreve geldi,
tecrübesini
konuşturacak.

Sakaryaspor’da U14’lerin hocası Levent Demiray A takımda Coşkun
hocanın yardımcısı olarak işe başladı.

“ÇARE OLMAYA GELDİM”

T rendyol 1. Lig’de mücadele
eden Sakaryaspor 5 Mayıs’ta
evinde ağırladığı Tuzlaspor
karşılaşmasından 2-0 mağlup
ayrıldıktan sonra Tuncay Şanlı
ile yollarını ayırıp Coşkun
Demirbakan ile anlaşma
sağlamıştı. Bu çerçevede play-
off’u garantileyen yeşil-
siyahlılar, ligin 34. haftasında
karşılaşacağı Kocaelispor müs-
abakasının antrenmanlarına
yeni Teknik Direktör Coşkun
Demirbakan ve ekibiyle
başladı.

RÜSTEMLER TESİSLERİ’NDE DÜZ KOŞU İLE BAŞLAYAN İDMANI YÖNETİM TAM KADRO İZLEDİ

“TUNCAY, BURAYA KADAR TAKIMI GETİRDİ, TEŞEKKÜR EDERİM”

İ dman öncesinde konuşan Demir-
bakan “Benim buraya 7. gelişim.
Ömrümüz burada, Sakarya’da ve
Sakaryaspor’da geçti. Finaller,
şampiyonluklar gördük. İnşallah bir
yeni şampiyonluk daha nasip olur.
Ben inanıyorum, inanmasam bu-
rada olmazdım. Takıma, taraftara,
yönetime ve basına güveniyorum.

Zaten bu atmosferleri, bu ortamları yıllarca
yaşamış; yönetim, taraftar ve basın var. En zor
zamanların üstesinden gelmiş ve başarmış bir
camia var. Futbolcuların biraz demoralize hali
var, onları artık iyi motive edeceğiz. Psikolojik,
mental olarak cumartesi gününe kadar bir şeyler
yapacağız. Bunun yanında da antrenmanlara
devam edeceğiz. Bu maçı da kazanacağız
neden olmasın, kazanmak istiyoruz” dedi.

T akımın performansından söz eden
Demirbakan “Takımdaki eksiklikleri
ben futbolculara göstereceğim. Tuncay
Şanlı benim evladım gibi, yani onun
eksikliklerini söylersem yanlış olur,
onun artılarını söyleyeyim. Buraya
kadar getirdi takımı teşekkür ederim. Şu
andaki pozisyon bir başarıdır.

Ç ıksak daha büyük bir başarı olurdu ama
tabi bu da bir başarı. Eksiği de fazlası da
vardı. Bazı maçlarda performansın üzer-
ine de çıkıldı, bazılarında da performan-
sın altında kaldılar. Ama sebeplerini
bilemiyoruz, her maçın senaryosu ayrı.
Onları bilmediğim için ben şu veya bu ek-
siktir diyemem” diye konuştu. � İHA


